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Tozoğlu dönemi Artık trafiğe açık

İsrail güçten anlar

MMO Konya şube-
sinde gerçekleşen 

Olağan Genel Kurulu 
ve seçimi neticesinde 
göreve Erdal Tozoğlu 

ve yönetimi geldi.
  n HABERİ SAYFA 4'TE

Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, İstanbul Yolu Fırat 
Caddesi Köprülü Kavşa-

ğı’nın alt geçit kısmının tra-
fiğe açıldığını müjdeledi.

  n HABERİ SAYFA 5'TE

İsrail’e karşı İslam ülkelerinin birlik olamadığından 
yakınan AGD Konya Şube Başkanı Durmuş Ali Kara; 
Gazze’deki Müslümanlara mitinglerle değil İslam 

ordularıyla yardım etmek gerektiğini savundu.
  n HABERİ SAYFA 8'DE

Uzmanlar, IBAN hesapları aracılığıyla toplanan paraların, bazı durumlarda suç örgütlerinin eli-
ne geçebildiğine dikkat çekerek bu konuda vatandaşların dikkatli olmaları konusunda uyardı

ARTIK IBAN’DAN GÖNDERIYORUZ 
Teknolojinin insan hayatına 

girmesiyle birlikte birçok sek-
törde bazı alışkanlıklar değiş-
kenlik göstermeye başladı. Bu 
bağlamda POS cihazı olmayan 
bazı esnaflar artık IBAN yoluyla 

para transferi isteme yoluna 
gitti. Bilişim Uzmanı Ali İzmirli 
ise, IBAN ile para gönderme 

noktasında uyarılarda bulundu.

KÖTÜ NIYETLILERE KARŞI DIKKAT!
IBAN üzerinden yapılan ödeme-
lerin potansiyel risklerini aktaran 
İzmirli, “IBAN hesapları aracılı-
ğıyla toplanan paralar, bazı du-
rumlarda suç örgütlerinin eline 

geçebilir. Bu hesaplar üzerinden 
yürütülen finansal işlemler, kara 

para aklama ve benzeri yasa dışı 
faaliyetlerde kullanılabilir” dedi.

  n HABERİ SAYFA  3'TE

Cenazeye Hadim Belediye Baş-
kanı Ahmet Hadimioğlu başta 
olmak üzere ilçe protokolü ve 
çok sayıda vatandaş katıldı.

 n HABERİ SAYFA 8'DE

Derebucak, Beyşehir ve Hüyük 
ilçelerini ziyaret eden Başkan Kon-

ya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbraim Altay, “Şöyle geriye 
dönüp baktığımızda elhamdülil-
lah sözlerimizi yerine getirmenin 

mutluluğunu ve bahtiyarlığını yaşı-
yoruz” dedi. n HABERİ SAYFA 7'DE

Çanakkale Gelibolu’da görev 
yaparken şehit olan Piyade 
Uzman Çavuş İzzet Coşkun, 

memleketi Hadim’de toprağa 
verildi. 

IBAN’daki tehdit!

Sözlerimizi tuttuk

LOQALE PREMİUM 
KALİTESİ ALTINOLUK’TA

YAĞIŞ VAR AMA 
YETERLİ DEĞİL!

‘Alışılmışın dışında hayal ettiğiniz gibi ‘sloganı ile yol-
culuğuna başlayan Loqale Lounge, kalitesini Balıkesir 

Altınoluk’a da taşıdı. Loqale Premium Altınoluk’ta 
görkemli bir açılışla hizmete başladı.

n HABERİ SAYFA 2'DE

Son günlerde Konya ve çevresi yağış alsa da bunun 
yeterli olmadığını söyleyen Karapınarlı Çiftçi Büşra 
İşleker, üretimde verimliliğin artması için kış ayla-
rının soğuk olması ve düzenli yağışların yağması 

gerektiğini vurguladı.  n HABERİ SAYFA 4'TE

Geleceğe 
dönük 
proje sözü

n HABERİ SAYFA 3'TE

Ali Oğuz 
Meydan
defnedildi 

n HABERİ SAYFA 2'DE

‘Selçuklu’yu 
geleceğe 
taşıyoruz’

n HABERİ SAYFA 5'TE

Yetkilileri 
göreve 
çağırıyoruz

n HABERİ SAYFA 6'DA

SEHIDE SON GOREV

Ali Izmirli
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Konya siyaset ve iş dünya-
sının simge ismi eski gazeteci 
Ali Oğuz Meydan geçirdiği kalp 
krizi nedeniyle 72 yaşında ve-
fat etti. Merhum Meydan’ın cu-
martesi günü ikindi namazına 
müteakip Hacı Veyis Cami’nde 
kılınan cenaze namazının ardın-
dan Üçler Mezarlığına defnedil-
di. Meydan’ı son yolculuğunda 
iş dünyası ve meslektaşlarının 

yanı sıra Deva Partisi Büyük-
şehir Belediye Başkanı Adayı 
Seyit Karaca yalnız bırakmadı. 
Merhum Meydan, 2 çocuk ba-
basıydı. 

Konya Yenigün Gazetesi ola-
rak Merhum Ali Oğuz Meydan’a 
Allah’tan rahmet; yakınlarına, 
sevenlerine ve iş dünyasına sa-
bır diliyoruz.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Ali Oğuz Meydan dualarla defnedildi 

‘Alışılmışın dışında hayal et-
tiğiniz gibi’ sloganı ile yolculu-
ğuna başlayan Loqale Lounge 
kalitesi Balıkesir Altınoluk’a 
taşındı. Loqale Premium sanat-
çı Tuğçe Kandemir’in konseri 
ile coşkuyla açıldı. Düzenlenen 
açılışa Türkiye’nin dört bir ta-
rafından davetli ile Balıkesirli 
vatandaşlar yoğun ilgi gösterdi. 
Loqale Premium Altınoluk iş-
letmecisi Özlem Kurum, Loqale 
markasını Balıkesirliler ile bu-
luşturmaktan memnun olduk-
larını ifade ederek, “Açtığımız 
işletme ile Balıkesir’e memle-
ketimize istihdam kazandırma-
nın yanında bölgemize böyle 
güzel bir mekan kazandırmak-
tan ötürü oldukça memnunuz. 
İşletmemizi kazandırmamızda 
değerli marka sahibimiz Sami 
Topbaş’ın büyük desteklerini 
arkamızda hissettik. Açtığımız 
işletmemiz ile bölgemizin tu-
rizm alanında önemli bir ko-
numda olması sebebi ile işlet-
memiz turizm anlamında da 
oldukça önemli. 

İşletmemiz 40 kişiye istih-
dam sağlıyoruz. İşletmemiz 

bölgemize hem hizmet hem 
de istihdam anlamında katkı 

sağlamamız sebebiyle de mut-
luğuz. İşletmemiz bin metre-

kare alana sahip. İşletmemizde 
misafirlerimiz kahvaltılarını ve 
yemeklerini rahatlıkla yiye-
bilecekleri lezzetler ve tatlar 
oluşturduk. İşletmemizle don-
durulmuş ürünler asla kullan-
mıyoruz. Şeflerimiz ve perso-
nellerimizin eğitimine önem 
veriyoruz. Müşterilerimize en 
iyisini sunabilmek adına çalış-
malarımıza bundan önce oldu-
ğu gibi bundan sonra da devam 
edeceğiz.

 İnşallah hedefimiz Balıke-
sir’de ve çevre illerde işletme 
sayımızı artırmak.” ifadeleri-
ni kullandı. Bir diğer işletme 
sahibi Özgür Kurum da uzun 
süredir işletme kazandırmayı 
hedeflediklerini ve işletmeyi 
Balıkesir’e kazandırmak ötürü 
memnun olduklarını ifade etti.  
Marka sahipleri Topbaş ailesi 
de Kurum kardeşlerle birlikte 
İşletmelerini Balıkesir’e açmak-
tan ötürü memnun olduklarını 
ifade ederek Türkiye’nin dört 
bir yanında işletmelerini sayısı-
nı artırmak için çalışmalar için-
de olduklarını ifade etti. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

‘Alışılmışın dışında hayal ettiğiniz gibi ‘sloganı ile yolculuğuna başlayan Loqale Lounge, kalitesini 
Balıkesir Altınoluk’a da taşıdı. Loqale Premium Altınoluk’ta görkemli bir açılışla hizmete başladı

Loqale Premium 
kalitesi Altınoluk’ta

Loqale Premium Altınoluk işletmecisi Özlem ve Özgür Kurum kardeşler.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Konya siyaset ve iş dünyasının önemli 

isimlerinden, eski gazeteci Ali Oğuz 
Meydan’ın vefatını üzüntüyle öğrendik. 

Merhuma Allah’tan rahmet, ailesi ve 

yakınlarına

Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.
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Teknolojinin insan hayatına 
girmesiyle birlikte birçok sektör-
de bazı alışkanlıklar değişkenlik 
göstermeye başladı. Bu bağlamda 
POS cihazı olmayan bazı esnaflar 
artık IBAN yoluyla para transferi 
isteme yoluna gitti. Konuyla ilgi-
li açıklamalarda bulunan Bilişim 
Uzmanı Ali İzmirli ise, vatandaşın 
IBAN ile para gönderme nokta-
sında dikkatli olması gerektiğinin 
altını çizdi. 

SİSTEM ÇOK FAZLA 
YAYGINLAŞTI 

IBAN kullanımının, hızlı para 
transferleri sağlaması sayesinde, 
son dönemlerde birçok ticari iş-
letme tarafından kabul görmeye 
başladığını belirten Ali İzmirli, 
özellikle "nakit mevcut değilse, 
IBAN ile ödeme yapabilirsiniz" 
şeklindeki tekliflerin, işletmeler 
arasında yaygınlaştığını söyledi. 
Ali İzmirli, “Bu yöntem, vatan-

daşlar için oldukça pratik bir öde-
me alternatifi sunmuş olsa da bazı 
riskleri de beraberinde getiriyor. 
Küçük çaplı işletmeler; bakkallar, 
pazarcılar, tuhafiyeciler, berberler 
bu sistemden faydalanmaya baş-
ladı” şeklinde konuştu. 

İYİ NİYETLİ İŞLETMELER DE 
OLSA BU DURUMU KÖTÜYE 

KULLANAN DA VAR
İzmirli, tüketicilere yönelik 

bir uyarıda bulunarak, IBAN ile 
ödeme metodunun, özellikle fa-
tura ya da fiş düzenlenmemesi 
amacıyla tercih edildiğini dile 
getirerek son zamanlarda kulla-
nımının daha da arttığına dikkat 
çekti. İyi niyetli işletmelerin de 
mevcut olduğunu fakat bu duru-
mun genel olarak vergi kayıpları-
na yol açtığını açıklayan İzmirli, 
“IBAN ile ödeme, tüketici hak-

larını olumsuz etkiliyor. Bunun 
yanında eğer alınan ürün ya da 
hizmette bir kusur varsa, müşte-
rinin bunu ispat etmesi zorlaşı-
yor çünkü herhangi bir fatura ya 
da fiş bulunmuyor. Bu, özellikle 
POS cihazı bulundurmayan ve 
sadece nakit ödeme kabul eden 
işletmelerin, devletin denetimin-
den kaçınmasının bir başka yolu 
olarak değerlendirilebilir” ifade-

lerine yer verdi. 
BİR SUÇ ÖRGÜTÜNÜN ORTASINDA 

KALABİLİRSİNİZ!
IBAN üzerinden yapılan öde-

melerin potansiyel risklerini ak-
taran İzmirli, son olarak şunları 
kaydetti: “IBAN hesapları aracı-
lığıyla toplanan paralar, bazı du-
rumlarda suç örgütlerinin eline 
geçebilir. Bu hesaplar üzerinden 
yürütülen finansal işlemler, kara 

para aklama ve benzeri yasa dışı 
faaliyetlerde kullanılabilir. Eğer 
para transferi yapılan kişi zaten 
bir soruşturma altındaysa veya 
ilerleyen zamanlarda soruşturu-
lursa, para gönderen kişiler de 
bu örgütün bir parçasıymış gibi 
değerlendirilerek soruşturma-
ya tabi tutulabilir ve hatta ceza 
alabilirler. IBAN aracılığıyla para 
transferi yaparken, transferin 
amacını açıkça belirten detay-
lı bir açıklama yazmak önemli. 
Alışveriş için IBAN ile para gön-
derirken, vatandaşların başlarına 
gelebilecek olumsuz durumlar 
karşısında, bu açıklamalar ko-
ruyucu bir kalkan görevi görür. 
Dolayısıyla gönderilen paranın 
hangi alışveriş için olduğunu ve 
ne amaçla yapıldığını açıklama 
kısmında belirtmek büyük önem 
taşıyor.” 
n TUBA KAYA

IBAN ile para göndermenin risklerinden bahseden Bilişim Uzmanı Ali İzmirli, IBAN hesapları aracılığıyla toplanan paraların, bazı 
durumlarda suç örgütlerinin eline geçebildiğine dikkat çekerek bu konuda vatandaşların dikkatli olmaları konusunda uyardı

Pratik ama riski de var! 

Zafer Partisi Selçuklu Be-
lediye Başkan Adayı Ahmet 
Dikici ve Zafer Partisi Konya 
il yönetim kurulu, Konya Ye-
nigün Gazetesi’ni ziyaret etti. 
Ziyaretin gündeminde 31 Mart 
Mahalli İdareler Seçimleri yer 
aldı. Parti politikası kapsamın-
da mülteci sorunlarına deva 
olacaklarını dile getiren Dikici, 
Selçuklu Belediye Başkanlığı-
nı kazanmaları takdirde yapa-
cakları seçim vaatlerinden de 
bahsetti. ‘Selçuklu değişirse 
Türkiye değişir’ sloganıyla Sel-
çuklu’daki vatandaşlara hizmet 
etmek istediklerini belirten Di-
kici, hayata geçirmek istediği 
projelerden de bahsetti. 

‘PROJELERİMİZ SELÇUKLU VE 
ÜLKEMİZ İÇİN!’

Seçim sonrası Selçuklu Be-
lediye Başkanlığını kazanması 
neticesinde Selçuklu’daki mül-
teci sorununun ortadan kaldı-
rılacağını belirten Zafer Partisi 
Selçuklu Belediye Başkan Ada-
yı Ahmet Dikici, mültecilere 
yapılan yardım gelirinin Türk 
vatandaşlara aktarılacağına 
dikkat çekti. Eğitimden ilçenin 
altyapısına kadar birçok nokta-
da yapılması gereken birtakım 
projelerin hayata geçirilmesi 
noktasında da önerilerde bulu-
nan Dikici, “Mülteci sorunla-
rının yanı sıra okul önlerinde, 
parklarda ya da şehrin ücra 
köşelerinde çocuklarımızı ze-
hirleyen tacirlere artık ‘dur’ di-
yeceğiz ve ciddi anlamda zehir 
tacirleriyle mücadele edeceğiz. 
Gençlerimiz konusunda birçok 
projemiz var. Bunlardan bir ta-
nesi de tamamı profesörlerden 
oluşan ve Prof. Dr. Mehmet 
Alagöz’ün önderliğinde kuru-
lan ar-ge ekibimiz dahilinde 

yapay zekâ, nano-teknoloji ve 
yazılım mühendisliği çalışma-
larımız olacak. Bu kapsamda 
yerli sponsorlarımız bile hazır. 
Bu projelerimiz Selçuklu için, 
ülkemiz için! Selçuklu’yu ka-
zanamasak da bu projelerimizi 
yeni başkana sunacağız.” diye 
konuştu. 

‘ATIL ARAZİLER TARIM 
VE HAYVANCILIKLA 

DONATILABİLİR’
Selçuklu’da başlayan yapay 

zeka ve gelişen teknolojideki 
projeler sayesinde önce Kon-
ya’da, daha sonra dünyada söz 
sahibi bir ülke konumunda olu-
nacağını belirten Dikici, tarım 
ve hayvancılıkta da öze dönüşle 
birlikte dünya sıralamaların-
da Türkiye’nin daha iyi yerle-
re taşınacağını savundu. Bu 
kapsamda Selçuklu’nun kulla-
nılmayan arazilerinin tarım ve 
hayvancılıkta kullanılabileceği-
ni söyleyen Dikici, bu kapsam-
da istihdam sağlanırken kayıt 
dışı çalışanların sigorta kaygıla-
rının da giderilebileceğini ifade 
etti. İlçedeki vatandaşların ihti-
yacı olan hobi bahçesi ve sos-
yal ihtiyaçların da ilçenin sınır 

noktalarına yapılacak olan yeni 
alanlarla birlikte giderilebilece-
ğine dikkat çeken Dikici, “Bu 
kapsamda insanlar hafta sonu 
alışveriş merkezlerine gitmek 
yerine kendi özüne uygun ola-
rak toprakla buluşacak. Trafiğe 
ters yönde giden vatandaşlar 
sebebiyle trafik rahatlayacak. 
Trafikle ilgili diğer projeleri-
mizle birlikte günü kurtarma-
lık projeler değil, 50-100 yıl bu 
şehre direnen ve vatandaşın 
vergisini en iyi şekilde harca-
nan alt ve üst yapılar inşa ede-
ceğiz.” ifadelerine yer verdi. 
‘SELÇUKLU DEĞİŞİRSE TÜRKİYE 

DEĞİŞİR!’
Hastanedeki randevularda-

ki yoğunluğun rahatlatılması 
ve 60 yaş üstü vatandaşlara ko-
laylık sağlamak amacıyla, adre-
se dayalı sağlık kabini sistemi-
ni de Selçuklu’ya kazandırmak 
istediklerini belirten Dikici, 
“Küçük müdahaleler için has-
taneye gitmeye gerek kal-
madan belediye bütçesinden 
karşılanan evde sağlık kabini 
anlayışını yaşlı vatandaşlarımız 
için Selçuklu’ya kazandırmak 
istiyoruz. Böylece diğer insan-
ların da hastanedeki sıra çilesi-
ni, trafiği bir nebze rahatlatmış 
olacağız. Dar gelirli vatandaş-
larımıza ücretsiz ekmek gibi 
vatandaşlarımızı düşünerek 
uygulanabilir projeler ürettik. 
Bu projeler sürekli bütçe ge-
rektirmeyen ve kendi çarkını 
çevirebilen projeler. Bana oy 
versin ya da oy vermesin her-
kese eşit, herkesin mutlu ol-
duğu bir Selçuklu kuracağız. 
Selçuklu değişirse inanıyoruz 
ki Türkiye değişir!” şeklinde 
konuştu. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Adalet ve Kalkınma Partisi 
(AK Parti) Karatay İlçe Teşkilatı, 
2024-2029 döneminde Karatay 
Belediye Meclisi’nde yer almak 
isteyen ve bu amaçla başvuru-
sunu yapan aday adaylarıyla bir 
buluşma programı düzenledi. 

Aziziye Kültür Merkezi’nde 
düzenlenen tanışma toplantısı-
na AK Parti Karatay İlçe Başkan 
Mehmet Genç, Karatay Beledi-
ye Başkanı Hasan Kılca, AK Par-
ti Karatay Kadın Kolları Başkanı 
Hülya Işık, AK Parti Karatay İlçe 
Gençlik Kollar Başkanı Erkam 
Alemdar, AK parti Karatay İlçe 
Yönetim Kurulu Üyeleri ile 31 
Mart 2024 Yerel Seçimleri için 
Karatay Belediye Meclisi’n-
de görev almak üzere AK Parti 
Karatay İlçe Teşkilatı’na aday 
adaylığı başvurusunda bulunan 
isimler katıldı. 

HANGİ MEVKİDE OLURSAK 
OLALIM CUMHURBAŞKANIMIZ VE 
DAVAMIZ İÇİN HEP BİRLİKTE TER 

DÖKMEYE DEVAM EDECEĞİZ 
AK Parti Karatay İlçe Baş-

kanı Mehmet Genç, buluşmada 
yaptığı konuşmada; teşkilatları-
nın her bir ferdiyle 31 Mart’ta 
yapılacak seçimler için sahada 
yoğun bir şekilde çalışma yü-
rüttüklerinin altını çizdi. 

İlçe Başkanı Mehmet Genç; 
“Büyükşehir ve Karatay Beledi-
ye Başkanımızla; tüm teşkilatı-
mızla gece gündüz demeden, 
yağmura veya soğuğa aldırma-
dan her an hemşerilerimizleyiz 
ve toplumumuzun tüm kesim-
lerine ulaşmaya büyük gayret 
ediyoruz. Tabii belediye meclisi 
üyesi adaylarımızın belirlenme-
si süreci de devam ediyor. Bu 
noktada da teşkilatlar olarak 
bizler, belediyemiz, il teşkilatı-
mız ve genel merkezimizle bir-

likte tüm aday adaylarımıza yö-
nelik titiz ve hassas bir çalışma 
yürütüyoruz. Bizlere başvuran 
her isim bizim için önemli ve 
kıymetli. 37 asil, 37 de yedek 
adayın belirlenmesi konusunda 
işimizin zor olduğunu biliyo-
ruz. Ancak süreç tamamlandı-
ğında hangimiz hangi mevkide 
olursak olalım, yine hep birlik-
te Sayın Cumhurbaşkanımız 
için, davamız için, Karatayımız 
ve Konyamız için ter dökme-
ye, gayret göstermeye devam 
edeceğiz. Aday olarak belirlen-
meseniz de aynı dava bilinciy-
le birlikte yol yürüyeceğimize 
sonuna kadar inanıyoruz. Ben 
bu vesileyle; partimize, ilçemi-

ze ve teşkilatımıza değer verip 
başvurusunu yapan tüm aday 
adaylarımıza çok teşekkür edi-
yorum” dedi. 
KARATAY’DA BELEDİYE MECLİSİ 

ÜYESİ OLMAK ÖZELDİR 
Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca da belediye mec-
lisi üyesi adaylarının belirlen-
mesinin hem kendileri hem de 
teşkilatlar için hassasiyet ve ti-
tizlik gerektiren zorlu bir süreç 
olduğunun altını çizerek şunları 
aktardı; “Kadim Karatayımıza 
ve hemşehrilerimize hizmet 
için talip olmak, başlı başına bi-
zim için de son derece kıymetli. 
Zira bu işler makam veya mev-
ki için yapılmaz. Bu işler Allah 
rızası için yapılır ve tamamen 
sadaka-i cariyedir. Karatay Be-
lediyesi olarak bıraktığımız tüm 
eserlerde belediye meclisi üye-
lerimizin büyük payı vardır. Par-
timize başvuran tüm isimler yıl-
larca Konyamız ve Karatay’ımız 
için yıllarca belirli platformlarda 
görev almış, iş yapmış kıymetli 
isimlerden oluşuyor. Ama tabi 
bu bir süreç ve hem devam ede-
cek isimler olacak hem de yeni 
isimler aramıza katılacaklar. 
Listemizde olsanız da olmasanız 
da hepimize düşen, Sayın Cum-
hurbaşkanımızın yükünü almak 
ve yükünü hafifletmektir. Ka-
ratay’da meclis üyeliği yapmak 
özel bir şeydir ve bu kadim ilçe-
de işinizi severek, birlik ve be-
raberlik içinde yaparsınız. Kara-
tay Belediye Meclisi Üyelerinin 
en önemli özelliği de bugüne 
kadar olduğu gibi son 5 yılda 
da borçlanmaya faize el kaldır-
mamış olmalarıdır. Aday olarak 
belirlenecek isimlerin ilçemize 
hayırlı olmasını temenni ediyo-
rum.”  n HABER MERKEZİ 

‘Günü kurtarmak için projeler yapmayacağız!’ ‘Karatay’da Belediye meclisi üyesi olmak özel’

Ahmet Dikici

Ali İzmirli

Hasan Kılca

Mehmet Genç
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Geçen seneye göre kuraklık 
yaşayan Konya ve çevresi, son 
günlerde aldığı yağışlarla biraz da 
olsa üreticiye umut oldu. Karapı-
narlı Çiftçi Büşra İşleker ise, ve-
rimli üretim için daha fazla yağışa 
ihtiyaç duyduklarını kaydederek 
bu durum böyle giderse yeraltı su 
kaynaklarını kullanmak zorunda 
kalacaklarını dile getirdi. İşleker, 
üretim yaptığı Karapınar’da gü-
neş enerjisi sağlayan panellerin 
çok fazla bulunmasından dolayı 
yağışların olmadığını da savundu. 

KARAPINAR YAZ MEVSİMİNİ 
YAŞIYOR!

Büşra İşleker, kuraklık yaşa-
nan bugünlerde çiftçilerde karar-
sızlık ve endişe olduğunu ifade 
ederek Karapınar’ın, kış ayların-
da adeta yaz mevsimi yaşadığına 
dikkat çekti. İşleker, “Hava 17 

dereceye kadar çıkıyor. Buğday 
türleri ürünler yağışı sever. Ama 
yaşanan bu kuraklıktan dolayı 
mahsullerimizde sararma var. 
Hatta ben ilk defa buğdaylarımı 
ocak ayında sulamak zorunda 
kaldım. Çünkü kar, yağmur yağı-
şı yok ve havalar soğuk olmuyor. 
Çiftçiler olarak adeta bebek bek-

ler gibi yağış olmasını bekliyoruz. 
Karapınar bu kış sadece bir kez 
yağış aldı. Bu da bize yetmiyor” 
diye kaydetti. 

EKOLOJİK DÜZEN BOZULDU 
Son günlerde Konya ve çevre 

illerine yağan yağışların az da olsa 
kendilerine umut olduğunu söyle-
yen İşleker, “Ancak daha fazlasına 

ihtiyacımız var. Bunun yanında 
elektrik ve suya zam gelmesin-
den dolayı giderlerimiz çok oluyor 
ve zorlanıyoruz. Hem yağışlar az 
hem de giderler çok. Ekolojik dü-
zen tamamen bozuldu. Bütün bu 
olanlara rağmen elimizden geldi-
ğince üretime katkıda bulunmaya 
çalışıyoruz. Ama maalesef bazı 

çiftçi arkadaşlarımızın arsalarını 
sattığına da şahit oluyoruz. Bu 
bizi üzüyor. Çiftçilerin çoğu üreti-
mi bırakma noktasına geldi” ifa-
delerine yer verdi. 

GÜNEŞ PANELLERİNİN ÇOK 
OLMASI YAĞIŞI ENGELLİYOR
Kendileri için her zaman so-

ğuk kış günleri ve düzenli yağış-

ların önem taşıdığının altını çi-
zen İşleker, sözlerine son olarak 
şunları ekledi: “Ama tam aksine 
geçen seneye göre kuraklık yaşa-
nıyor. 

Bu durum böyle devam eder-
se yeraltı sularını daha çok kul-
lanmak zorunda kalacağız. Sonu-
cunda ise sular azalacak. Bunu 
hiç istemiyoruz. Ancak bizler 
de ürünlerimizi sulamak zorun-
dayız. İklim git gide kötüleşiyor. 
Bunun yanında Karapınar’da gü-
neş panellerini çok fazla kurdu-
lar. Bu da ekolojiye zarar veriyor 
ve sistem güneş ışınlarını çektiği 
için yağmuru engelliyor. Nor-
malde 3-4 yağış alması gereken 
Karapınar sadece 1 yağış aldı. 
Çiftçiler olarak ilk defa bu kadar 
kurak bir kış yaşıyoruz.”
n TUBA KAYA

Türk Mühendis ve Mimar Oda-
ları Birliği (TMMOB) Makine Mü-
hendisleri Odası (MMO) Konya 
Şubesi, 17. Dönem Olağan Genel 
Kurulu ve seçimi, 17-18 Şubat’ta 
gerçekleşti. Genel Kurul progra-
mına Makine Mühendisleri Odası 
Konya Şube Başkanı Doç. Dr. Aziz 
Hakan Altun, oda başkanları, MMO 
yönetim kurulu, makine mühendis-
leri ve oda üyeleri katıldı. Seçime tek 
listeyle gidilirken yeni Başkan Erdal 
Tozoğlu oldu. MMO’da 17. Dönem 
Yönetim Kurulu Aday Listesi ise 
şöyle belirlendi; Asil Üyeler: Erdal 
Tozoğlu, Adnan Kuntoğlu, Sercan 
Doğan, Metin Şahin, Ömer Kuş, 
Ömer Aksoğan, Dolunay Sarı. Yedek 
Üyeler ise; Nurettin Yıldıran, Hüse-
yin Emre Duransoy, Haşmet Çağrı 
Sezgen, Furkan İnceli, Şefika Merve 
Kır, Alper Sungur, Kadir Gezginci.
‘BİR ÜLKENİN KALKINMASI İÇİN EN 

ÖNEMLİ MESLEK
 GRUPLARINDAN BİRİ’

16. dönemin biterek yeni bir 
dönemin başladığını belirten 16. 
Dönem Oda Başkanı Doç. Dr. Aziz 
Hakan Altun, geçmiş dönemlerde 
olduğu gibi 16. Dönemde de ge-
rekli gayreti gösterdiklerini belirtti. 
Mühendisliğin, bir ülkenin kalkın-
masında en etkin ve yetkin meslek 
grubu olduğunu aktaran Altun, 
“Geçmişte sanayi devriminden bu 
yana bu meslek gruplarının kal-
kınmalarının çok hızlı bir şekilde 
olduğunu gördük. Biz de bu bilinç-
le devamlılığın sürdürülebilmesi 
için gayrette bulunmaktayız. Son 
100 yılda baktığımızda bir ülkenin 
kalkınması için en önemli meslek 
gruplarından biri olan mesleğimizi 
ileriye taşımada en iyi şekilde temsil 
etmeye ve meslektaşlarımızın hak-
larını aramaya gayret göstermekte-
yiz.” diye konuştu. 

‘ÇALIŞMALARIMIZDAN BİZE 
DESTEK OLAN HERKESE 

TEŞEKKÜR EDERİM’
Meslektaşlarının sorunlarının 

yanı sıra üyelerin ve ailelerinin bi-
rarada bulunduğu kültürel ve sos-
yal faaliyetlerde de buluştuklarını 
söyleyen Altun, bu kapsamda en 
büyük desteği üyelerden aldıkları-
na dikkat çekti. Türkiye’yi daha ileri 
bir noktaya taşıma noktasında sarf 
edilen çaba çerçevesinde mesleğin 
itibarının korunması ve mühendis-
lik itibarının artırılmasına yönelik de 
çalışma ortaya koyduklarını bildiren 
Altun, “Üyelerimizden gelen talep-
leri yöneticilere aktararak sorunla-
ra çözüm bulmaya çalıştık. Dönem 
boyunca yaptığımız çalışmalarda 

emeği geçen başta üyelerimiz ol-
mak üzere 3 dönemdir beni aday 
göstererek seçilmemi sağlayan Bir-
lik Grubu üyelerine ve yapmış oldu-
ğumuz faaliyetlerde özveriyle çalı-
şan personelimize ve desteğini her 
daim arkamızda hissettiğimiz eski 
oda başkanlarımıza teşekkür ediyo-
rum.” ifadelerini kullandı. 

‘ÜYESİNE RAĞMEN DEĞİL 
ÜYESİYLE BİRLİKTE’

Yeni dönemde Aziz Hakan Al-
tun’un bıraktığı bayrağı daha da 
yukarılara taşımak için çaba sarf 
edeceklerini belirten Başkan Erdal 
Tozoğlu ise, ‘Halka hizmet Hak’ka 
hizmettir’ düsturu ile hareket eden 
Konya şubesinin etkinliğini ve say-
gınlığını arttıran geçmiş dönem baş-

kanlarına ve yönetim kurullarına te-
şekkür etti. Meslekte Birlik şiarının 
rehber alındığı başkanlık dönemine 
adım attığını ifade eden Tozoğlu, 
“17.dönem seçimlerimizle göreve 
gelen yönetim kurulumuzla, il ve 
ilçe temsilcilik yürütme kurulları-
mızla ve personelimizle camiamıza 
layık olmak için özverili ve gayretli 
bir şekilde çalışacağımızı, kıymetli 
başkanımız Aziz Hakan Altun’un 
bıraktığı bayrağı daha da yukarılara 
taşımak için çaba sarf edeceğimizi 
belirtmek istiyorum. Yoğun çalışma 
temposunda; danışmanlar kurulu 
üyelerimiz, komisyon üyelerimiz, 
iş yeri temsilcilerimiz ve diğer tüm 
üyelerimizin görüş ve önerilerini 
değerlendirip ‘üyesine rağmen değil 
üyesiyle birlikte’ anlayışıyla çalışma-
larımızı gerçekleştireceğiz.” şeklin-
de konuştu. 

‘HER ALANDA ÜYELERİMİZİN SESİ 
OLACAĞIZ!’

Oda olarak etkin olmanın yanı 
sıra mesleki itibarla birlikte gerek 
mesleki gerekse toplumsal alanlar-
da sunulan hizmetleri geliştirip iyi-
leştirmek, üyelerin sorunları ve sı-
kıntılarını çözebilmek amacıyla ‘her 
alanda üyelerin sesini duyurmak’ 
amacıyla mücadele edeceklerini 
dile getiren Tozoğlu, “Önce vatan’ 
diyerek, yıkıcı değil yapıcı olan bir 
anlayışla, ülke ve bölgemizdeki ge-
lişmeleri takip edeceğiz. Bu doğrul-
tuda ülke ve bölge çıkarlarını önde 
tutan her türlü projeye destek ola-
cağız. Konya’mızda bulunan kamu 
kurumları ve sivil toplum kuruluşla-
rı ile görüşerek, bölgemiz için proje-
ler üretmeye ve çözümler sunmaya 
gayret göstereceğiz. Şahsıma ve yö-
netim kuruluma göstermiş olduğu-
nuz teveccühe teşekkür ediyorum.” 
diye konuştu. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

MMO Konya şubesinde gerçekleşen Olağan Genel Kurulu ve seçimi neticesinde göreve Erdal Tozoğlu ve yönetimi geldi. 
Başkan Tozoğlu, 16. Dönem Başkanı Altun’dan aldıkları bayrağı daha ileriye taşıma amacıyla dalgalandıracaklarını söyledi

MMO’da Tozoğlu dönemi 

Doç. Dr. Aziz Hakan Altun Erdal Tozoğlu

Son günlerde Konya ve çevresi yağış alsa da bunun yeterli olmadığını söyleyen Karapınarlı Çiftçi Büşra İşleker, 
üretimde verimliliğin artması için kış aylarının soğuk olması ve düzenli yağışların yağması gerektiğini vurguladı 

Ekolojik denge bozuldu!

Büşra Şeker



Konya Büyükşehir Belediye-
si Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
İstanbul Yolu Fırat Caddesi Köp-
rülü Kavşağı’nın alt taraftan ge-
çişlere açıldığını duyurdu.

Makam aracı TOGG ile alt 
geçitte bir sürüş yaparak köp-
rülü kavşağı tanıtan Başkan 
Altay, Konya merkezde trafiği 
rahatlatma adına Büyükşehir 
Belediyesi olarak hayata geçir-
dikleri, 1,5 milyar lira maliyetli 
4 önemli köprülü kavşaktan bi-
rinin de İstanbul Yolu Fırat Cad-
desi Köprülü Kavşağı olduğunu 
söyledi. Konya için bir sözü daha 
yerine getirmenin mutluluğunu 
yaşadıklarını vurgulayan Başkan 
Altay, “Fırat Caddesi Köprülü 
Kavşağımızın işlemlerinin bir 

kısmı tamamlandı ve trafiği alt-
tan yönlendirdik. Şu an itibariy-
le trafiğe açmış olduk. İnşallah 
en kısa sürede üst taraflarını da 
tamamlayarak bütün işlemleri-

mizi bitirmiş olacağız. Böylece 
Beyşehir Yolu’ndan gelip Afyon 
istikametine giden hattı tamam-
lamış olacağız” diye konuştu. 
1,5 milyar bedelle Konya’ya 

kazandıracakları 4 köprülü kav-
şağın inşaatlarının hızla devam 
ettiğini anımsatan Başkan Altay, 
“Sedirler Köprülü Kavşağı’nın 
ardından Fırat Caddesi Köprülü 
Kavşağı’nı da açmış oluyoruz. 
Son trafik ışığımız Fırat Cad-
desi’ndeydi. Bunu da ortadan 
kaldırarak bu istikametteki tra-
fiğin kesintisiz şekilde akışını 
sağlamış olacağız. Konya’ya ya-
kışır bir altgeçit daha hizmete 
girmiş oldu. Konya’mıza hayırlı 
olsun. İnşallah üst tarafları da 
en kısa sürede tamamlayarak 
hizmete açmış olacağız. Emeği 
geçen herkese teşekkür ediyo-
rum. Şehrimize hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” ifadelerini 
kullandı. n HABER MERKEZİ 

31 Mart’ta gerçekleştirilecek 
Yerel Yönetimler Seçimleri’ne 
yönelik saha çalışmalarını ara-
lıksız bir şekilde sürdüren Kara-
tay Belediye Başkanı ve Başkan 
Adayı Hasan Kılca, Adalet ve 
Kalkınma Partisi (AK Parti) Ka-
ratay İlçe Teşkilatı ile birlikte 
günün her saatinde toplumun 
farklı kesimleriyle bir araya ge-
liyor. 

BAŞKAN HASAN KILCA VE İLÇE 
BAŞKANI MEHMET GENÇ, ESNAF 

ZİYARETİ YAPTI VATANDAŞLA 
BULUŞTU

Karatay Belediyesi olarak ge-
ride kalan 5 yıllık görev süresin-
ce ilçeye kazandırılan yatırımlar, 
hizmetler ve projeleri hemşeh-
rileriyle paylaşan Başkan Hasan 
Kılca; AK Parti Karatay İlçe Baş-
kanı Mehmet Genç, İlçe Yöne-
tim Kurulu Üyeleri ve Karatay 
Belediyesi Belediye Meclisi Üye-

leriyle birlikte Akabe Mahalle-
si’ni ziyaret etti. 

Mahalle sakinleriyle bir ara-
ya gelerek kendilerinden destek 
isteyen Hasan Kılca ile Mehmet 
Genç, Konya Adliyesi civarında-
ki Adalet ve Bey Plaza ile çevre-
sindeki esnafları ziyaret ettiler. 

ODAKLANDIĞIMIZ TEK NOKTA 
YAPTIĞIMIZ 

İŞİN VE BULUNDUĞUMUZ YERİN 
HAKKINI VERMEKTİR

Geride kalan 5 yıllık görev 
süresi boyunca ilçenin tamamın-
da birebir vatandaşlarla diya-
log kurarak sorunlarını, talep ve 

önerilerini dinleyip bu konularda 
çözüm ürettiklerini anlatan Kara-
tay Belediye Başkanı Hasan Kılca, 
bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da aynı şekilde çalışmaya 
devam edeceklerini belirtti. Baş-
kan Hasan Kılca şunları aktardı; 
“Karataylı hemşehrilerimiz bu-
güne kadar yapılan bütün seçim-
lerde her zaman en doğru kararı 
vermiştir, 31 Mart akşamı da yine 
kendileri ve ilçeleri için en doğru 
kararı vereceklerdir Bundan en 
ufak bir şüphemiz yok. Bizim her 
zaman odaklandığımız tek nokta, 
yaptığımız işin ve bulunduğumuz 
yerin hakkını vermektir. Bizler 
Karatay’ımıza, mahallelerimize, 
cadde ve sokaklarımıza hâkimiz. 
İnsanımızı yakından tanıyoruz. 
Bu anlayışla hareket ediyoruz ve 
önümüzdeki dönemde de aynı 
anlayışla çalışmaya devam ede-
ceğiz.” n HABER MERKEZİ
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Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, 31 Mart 
Yerel Seçimleri öncesinde ilçenin 
farklı noktalarında vatandaşlarla 
buluşmaya devam ediyor. Baş-
kan Pekyatırmacı, Selçuklu’daki 
alışveriş merkezi ziyaretlerine bu 
hafta sonu da devam eden Baş-
kan Pekyatırmacı iş yerlerinde 
mağaza çalışanları ve vatandaş-
larla hasbihal etti. Çocukları da 
ihmal etmeyen Başkan Pekyatır-
macı onlarla özel olarak ilgilenir-
ken vatandaşlara karanfil takdim 
etti. Ziyarette, Başkan Pekyatır-
macı’ya AK Parti Selçuklu İlçe 
Başkanı Asım Ceyhan ve teşkilat 
üyeleri eşlik etti.

“SELÇUKLU’YU HEP BİRLİKTE 
GELECEĞE TAŞIMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ”

Hemen her fırsatta fark-
lı mahallelerde ilçe sakinleriyle 

bir araya geldiklerini ifade eden 
Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, “Bu ziyaret-
lerimizde hem mahallelerimize 
geniş bir perspektifle bakma 
fırsatı buluyoruz hem de lokal 
olarak nerede bir ihtiyaç var onu 
tespit edip çözüme kavuşturmak 
için gayret ediyoruz. Geçen haf-
ta olduğu gibi bu hafta sonu da 

Selçuklu’da yer alan alışveriş 
merkezilerimizde esnaflarımızı 
ve vatandaşlarımızı ziyaret ettik. 
Onların görüş ve önerileri bizim 
için çok önemli. İlçemizin her 
noktasında tüm hemşehrilerimi-
zin aynı hizmeti alması için çaba 
sarf ediyoruz. İlçe sakinlerimizin 
yaşam kalitesini artırmak adına 
hizmet üretirken, bu hizmetle-

rimize yenilerini eklemek için 
de planlamalar yapıyoruz. Bu 
noktada her bir hemşehrimizin 
görüş ve önerisi bizim için çok 
değerli. O sebeple her kesimden 
ilçe sakinimizle çeşitli vesilelerle 
bir araya geliyoruz. Onları iş yer-
lerinde, mahallelerinde ve sosyal 
alanlarda ziyaret ederek sohbet 
ediyoruz, önerilerini dinliyoruz 
ve bu doğrultuda çalışmalarımızı 
yönlendiriyoruz. 5 yıllık hizmet 
dönemimizde hemşehrilerimizle 
gönül köprüleri kurduk hep bir-
likte yine ilçemizi geleceğe taşı-
yacağız.  Her bir vatandaşımızın 
bizlere olan teveccühü ve güler 
yüzü için teşekkür ediyorum” 
dedi. Vatandaşlar AVM ziyaretin-
de Başkan Pekyatırmacı’ya Sel-
çuklu’da yaptığı hizmetler sebe-
biyle teşekkürlerini iletti.
n HABER MERKEZİ 

‘Selçuklu’yu hep birlikte geleceğe taşıyoruz’

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, İstanbul Yolu Fırat Caddesi Köp-
rülü Kavşağı’nın alt geçit kısmının trafiğe açıldığını müjdeleyerek hayırlı olmasını diledi 

‘Hayırlı olsun’

Bulunduğumuz yerin hakkını vermeye çalışıyoruz

Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Konya Büyükşehir Belediyesi’nin 
“Konya Okulu” programları kap-
samında Milli Savunma Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Erhan 
Afyoncu’nun “Filistin’de 400 Yıl” 
konulu konferansına katılarak 
gençlerle bir araya geldi.

Konya Büyükşehir Belediye-
si’nin “Konya Okulu” programla-
rı; Gazze, Filistin ve Mescid-i Aksa 
konu başlıklarında birbirinden 
önemli isimleri ağırlamaya devam 
ediyor. “Konya Okulu” program-
larına son olarak Milli Savunma 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Er-
han Afyoncu katılarak “Filistin’de 
400 Yıl” konulu bir konferans ger-

çekleştirdi. Büyükşehir Belediyesi 
Taş Bina Kültür Sanat’ta düzen-
lenen ve yoğun ilgi gören konfe-
ransa Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay da 
katılarak gençlerle bir araya geldi. 
Prof. Dr. Afyoncu, yaklaşık 1 saat 
süren konferansta katılımcılara; 
Yahudiliğin kökeni ve tarihi, Siyo-
nizmin ortaya çıkışı ve İsrail’in ku-
ruluşu hakkında yaşanan tarihsel 
süreçleri ve bugüne yansımalarını 
anlattı.

Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
programın sonunda Prof. Dr. Af-
yoncu’ya günün anısına kitap he-
diye ederek, teşekkürlerini iletti.
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Prof. Dr. Afyoncu ‘Filistin’de 
400 sene’ konusunu anlattı 

Geçtiğimiz Pazartesi 
günü yayınlanan Personel 
Alımları Ve Kanser Vakaları 
(1). yazımda sağlıklı yetiş-
tirme konusu, bazı hastalık 
sebebi ve hastalık harcama-
larının doğru beslenmemize 
dayandığından bahsetmiş-
tim. Bu yazımda da Tarım 
ürünlerinin bazı yetiştirme 
tekniğinden bahsederek sağ-
lıklı ürün yetiştirilmesi ve do-
layısıyla sağlık harcamalarının 
azaltılması hakkında bilgilere 
yer verilmiştir.

Tarım ürünleri yetiş-
tirme tekniği konusunda üreticiler daha fazla 
eğitilmeli, reçete ile satılmakta olan ilaç ve diğer 
girdi kullanımında yeni denetim mekanizmaları 
getirilmelidir. Polikültür yapılan Konya’mızın 
birçok yerinde hububatta yabancı ot mücade-
lesinde esterli ot ilacı yaygın kullanılmaktadır. 
Şeker pancarına ester ilacı atan, yaz aylarında 
üsten gübreleme de kompoze gübrelerle fos-
forlu gübre kullanan çiftçileri duymaktayız. 
Bazı yetiştiriciler satacağı üründe uyguladıkları 
ilaç ve gübre gibi girdileri kendi yiyeceği tarım 
ürünlerinde kullanmamaktadırlar. Maalesef bu 
gerçekleri çoğumuz duymakta ve bilmekteyiz. 

• Polikültür tarım yapılan bölgeler-
de hububatta yabancı ot mücadelesinde kul-
lanılan esterli ilaç kullanımı yerine amin tertipli 
ilaç kullanımı mecbur edilmelidir.

• Kullanılması sakıncalı olan zirai 
ilaçların kullanılmaması takip ve kontrol edil-
melidir

•  Zirai üretimde kullanılan ilaç 
ambalajları sağlıklı depolanmalı, yerinde uygun 
şekilde imha edilmelidir. İlaç tenekeleri veya 
kutuları canlıların erişeceği ortamlara suya veya 
otlak alanlarına atılmamalıdır. Yeni bir geri dö-
nüşüm planlaması yapılmalıdır.

• Bilinçli kullanılan girdiler üretimi 
ve kaliteyi artırırken bilinçsiz kullanılan ilaç ve 
gübre gibi girdiler tarım ürünlerinde kaliteyi 
ve sağlığı tehdit eden unsurlar taşımakta, aynı 
zamanda çevreyi ve tabiatı kirletmektedirler. 
Çevre kirletilmemelidir.

Geçmiş yıllarda karın ağrısı rahatsızlığı ne-
deniyle doktora giden bir delikanlının kanalda 
tuttukları balıktan zehirlenmesinin esas nedeni 
kanala atılan zirai ilaç kutularında ki ilaçlardan 
kaynaklanmış olduğu tespit edilmiş olup bu ve 
benzeri vakalar çevremizde çok yaşanmaktadır.  
Bu nedenlerle tarımda daha fazla Ziraat Mü-
hendisi ve diğer bazı meslekten olan personel 
istihdam edilmeli, sağlığımızı, tabiatı ve çevreyi 
tehdit eden unsurlar minimuma indirilmelidir.

• Özel işletmelerde, bölgelere göre 
belirli büyüklükte araziye sahip bitkisel üretim 
yapmakta olan işletmelerde ziraatçı istihdam 
etme mecburiyeti getirilmelidir.

• Belirli büyüklükteki hayvancılık iş-
letmelerinde veterinerler daimi veya sözleşmeli 
olarak istihdam etme mecburiyeti getirilmelidir. 

• Tarım ürünlerini işleyen bütün te-
sislerde de gıda ve ilgili mesleklerden personel 
istihdam serbestliğine son verilerek çalıştırma 

zorunluluğu getirilmelidir. 
Yediğimiz içtiğimizi 

sağlayan bütün işletmelerde 
bu husus dikkate alınmalı, 
böylece daha sağlıklı gıdala-
ra, dolayısıyla sağlıklı toplum 
oluşturmalıyız. Tarım ürünleri 
sağlıklı yetiştirilsin, yeterince 
sağlıklı üretilmiş tarım ürün-
lerine toplum ulaşılabilsin 
ve sağlıklı beslensin. Bunları 
sağlamalıyız ki toplum sağlıklı 
beslenebilen tolumda sağlık 
giderlerimiz her yıl artan değil 
giderek azalsın. 

Tarım ve Orman Ba-
kanlığı bir yandan yeni personel alırken özel 
sektörde de benzer kanuni zorunluluklarla ilgili 
mevzuatları getirmeli ve mevcut olanları göz-
den geçirmelidir.

Cumhurbaşkanlığı tarafından TBMM’e 
sunulan merkezi yönetim bütçesi toplamı 2024 
yılı için 11 trilyon 89 milyar 37 milyon 425 
bin TL olarak teklif edilmektedir. Teklif edilen 
toplam miktarın yalnızca %6,6'sı (732 milyar 
562 milyon 378 bin TL) Sağlık Bakanlığı için 
ayrılmaktadır. Aynı bütçede Tarım ve Orman 
Bakanlığı için teklif edilen toplam bütçe ise 
283.124.800.000 TL’dır. Görüldüğü gibi üre-
tenlerin Tarım ve Orman Bakanlığının bütçesi 
Sağlık bakanlığı bütçesinin yaklaşık 1/3’ü ka-
dardır. 

Ülkemizde sağlığa mutlak yatırım yapıl-
malı, yeni hastaneler yapılmalı, teknolojik dona-
nımlar ve personel de alınmalıdır. Buna kimse 
itiraz edemez. Ancak sağlıklı beslenmeyen bir 
toplumda sağlık harcamalarının her geçen gün 
artacağı da unutulmamalıdır. Sağlık bakanlığı-
nın görevleri arasında “hastalık risklerinin azal-
tılması ve önlenmesi için çalışmalar yapmak” 
da vardır. Hastalık risklerinin azaltılması için 
bağışıklık sistemini güçlendirmekle ve sağlıklı 
beslenmekle olmaktadır. Bağışıklık sisteminin 
güçlenmesi için diğer faktörler yanında sağ-
lıklı diyet (Gün içerisinde tüketilen yiyeceklerin 
tüm besin gruplarını kapsaması ve vücut için 
lazım olan besinleri içermesi) gerekmektedir. 
Bağışıklık sisteminin güçlenmesi için tek tip 
beslenmeden kaçınılmalı, bağışıklık sistemini 
güçlendiren besinler arasında yeterli meyve 
ve sebze tüketimi oldukça önemli olduğu be-
lirtilmektedir. Farklı besin maddeleri, vitamin 
ve mineralleri içeren tarım ürünleri yeterince 
ve dengeli tüketilmeli ki bağışıklık sistemi güçlü 
olsun, hastalıklara karşı vücudumuzun direnci 
artsın. Tarım ürünlerine yeterince ulaşamayan 
insanlar daha fazla hasta olacaklarından daha 
fazla sağlık giderleri olacaktır. Bu nedenle tarım-
sal üretimin sağlıklı ve sürekliliğini sağlamak 
için tarım sektöründe de gerekli önlemler almak 
için bütçe artırılmalı ve daha fazla teknik eleman 
sahada olmalıdır. Bu hedefe varamadıkça hem 
iş gücünden faydalanacağımız işsiz Ziraat ve 
Gıda Mühendisleri ve Veterinerlerden fayda-
lanmamış oluruz hem de sağlık giderlerimiz 
artmaya devam edeceği unutulmamalıdır. 

Bu yanlış gerçeğin düzeltilmesi ümidiyle 
Hoşça kalınız. 

PERSONEL ALIMLARI VE KANSER VAKALARI (2)

haber@konyayenigun.com
MEVLÜT MÜLAYİM



CHP Konya Milletvekili ve 
Anayasa Komisyonu Üyesi Ba-
rış Bektaş TBMM’sindeki İliç 
Maden ocağındaki faciayla ilgili 
konuşmasında, ocağın tehlikeli 
olduğunu dillendirilenlere kara 
propaganda yapıldığının söylen-
diğini ve facianın karşısında yet-
kilileri göreve çağırdığını ifade 
etti.  

Barış Bektaş konuşmasında 
maden ocağındaki facia karşısın-
da yetkilileri göreve çağırarak, 
“İliç maden ocağıyla ilgili bir an 
önce yetkilileri göreve davet edi-
yoruz ve bir umutla bekliyoruz. 
Tabii, bu sadece spesifik bugün 
yaşadığımız bir olay, bu mevcut 
düzen devam ettikçe, mevcut 
sistem devam ettikçe yaşamaya 
da devam edeceğimiz bir hadi-
se. Çünkü fıtrata bağlanmış ve 
tamamen kaderin bir parçası 
gibi değerlendirilen ve insanlık 
tarihinin doğayla binlerce yıllık 
mücadelesini yok sayan, kaza-
nımlarını yok sayan, bilimi, aklı, 
ortak aklı yok sayan bir durum 
içerisindeyiz. İliç'te Binali Bey 
tabii, ocağın tehlikeli olduğunu 
söyleyenlere kara propaganda 
demişti. Israrla yürütme ve tü-
revi olan idare dışında bütün 
kurumları bu sömürü sistemi-
nin bir parçası hâline getirdiniz. 
Maalesef artık Yargıtay, Danış-
tay, yüksek mahkemeler bütün 
içtihatlarını sömürü düzenine 
ayak uydurur bir şekilde revize 
etmiş durumda. Siyanürle altın 
aramada bunun bir parçası. Gel-
diğimiz noktada, Gençliğe Hita-
be’deki konuma getirdiniz ülke-
yi Osmanlının son dönemindeki 
konumuna. Sadece madenlerin 

sömürüsünü değil, bir emek 
sömürüsünü de eklediniz. Si-
yanürlü altın araması Konya'da 
da başladı. 2017'de İnlice'de bir 
maden açıldı, aynı risk orada 
da var. Doğayı, insan sağlığını, 
toplum sağlığını yok sayan bir 
görüşle, bir anlayışla mücadele 
etmek durumunda Türkiye'deki 
başta Gazi Meclis” dedi.

HUKUKİ KAVRAMLAR SÖMÜRÜYE 
ISRARLA ALET EDİLİYOR 

Barış Bektaş ısrarla sömü-
rüye hukuki kavramlarına alet 
edildiğine dikkat çekerek, “Hala 
ısrarla sömürüye alet edilen hu-
kuki kavramlara da dikkat çek-
mek istiyorum. Toplum sağlığını 
yok sayan bu kavramlardan baş-
lıca geleni acele kamulaştırma, 
redevans sistemi; bunlarla sö-
mürüyü legal hâle getiriyorsu-
nuz. Ermenek maden faciasında 
ben madenci ailesinin avukatlı-
ğını yapıyordum. Orada bu haklı 
mücadeleye ortaklık eden Can 
Atalay şu an cezaevinde, ancak 
naaşlar kırk dört günde çıktı. 
Ermenek'te suyun altından; kırk 

dört gün boyunca işveren sav-
cılığın ve bu Hükûmetin gözü 
önünde mal kaçırdı. Sadece Can 
Atalay içeride olmasına rağmen 
mevcut, AKP'den milletvekili 
aday adayı olan işveren şu an 
elini kolunu sallaya sallaya ge-
ziyor. On yıl ceza almış bu va-
tandaş çıkardığınız infaz yasa-
sı adı altındaki aflar ve en son 
pandemi nedeniyle elini kolunu 
sallarken, Can Atalay maalesef 
içeride. Tabii, sadece bu kısmı 
değil, cezai kısmı değil hukuken 
de mevzuata getirdiğiniz deği-
şiklikler, Danıştay’ın kararları. 
Şu an oradaki 18 madencinin 
aileleri tazminatlarının sadece 
yüzde 5'ini alabilmiş durumda. 
Bir sistem tamamen sömürü-
ye angaje olur mu yargısıyla, 
yürütmesiyle, idaresiyle? Ama 
burada tarafgir bir davranış içe-
risinde yasama faaliyeti yürütü-
lüyor. Maalesef buna içinde bu-
lunduğumuz yasamayı da dâhil 
edebiliriz. Bakın, Soma'da da 
aynı olaylar oldu. Orada da va-
tandaşı tekmeleyen AKP'li bü-

rokrat, yükselerek Almanya'da 
ticari ateşe oldu. Emek müca-
delesini veren Selçuk Kozağaçlı 
şu an cezaevinde çürümeye terk 
edildi.”

SEYDİŞEHİR’DEKİ ALÜMİNYUM 
ÇALIŞANLARI SÖMÜRÜLÜYOR
Seydişehir’deki Alüminyum 

fabrikasında çalışanların sömü-
rüldüğünün de üzerinde duran 
Barış Bektaş, “Seydişehirliyim; 
orada da bir emek mücadelesi 
verildi bir hafta boyunca. Gayri 
resmî, resmî olmayan bir grev 
yapıldı sonuçlandı ve cüzi bir 
iyileşmeyle, muhtaç aileler ikna 
edildi. Ekonomik darboğazdaki 
işçiler ikna edildi. Ama elektro-
liz bölümünde çalışanların ömrü 
kısalıyor, sağlığından gidiyor. Bu 
fabrika, 1969 yılında hububat 
ve narenciye karşılığı kuruldu 
sizin yaptığınız otoyollar gibi, 
sizin yaptığınız havalimanla-
rı gibi, köprüler gibi, geleceği, 
gelecek nesilleri ipotek eden bir 
anlayışla kurulmadı. Ama beşte 
1 fiyatına yandaşlarınıza peşkeş 
çektiğiniz bu fabrika. Maalesef, 
sadece o fabrikayı almadılar, 
aynı zamanda Antalya Limanı'nı 
aldılar. Aynı zamanda elektrik 
üreten barajı aldılar. Ama buna 
rağmen, hâlen işçiyi sömürme-
ye ve ağır iş, ağır sanayi kolun-
daki işçilerin emeğinden yarar-
lanmaya devam eden bir anlayış 
söz konusu. Bütün bunlarla ilgili 
iktidarın bakışının değişeceğini 
tahmin etmiyorum. Yasamanın, 
yüce Meclisin bu konudaki far-
kındalığının artması dileğiyle 
hepinize saygılar sunuyorum” 
diye konuştu.
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Erzincan'ın İliç ilçesindeki 
maden ocağında meydana gelen 
toprak kaymasından saatler önce 
madenciler tarafından çekilen liç 
alanındaki çatlak fotoğrafları bilir-
kişi raporunda delil olarak yer aldı.

İlçeye bağlı Çöpler köyündeki 
maden ocağı sahasında 13 Şubat'ta 
meydana gelen toprak kaymasıyla 
ilgili yürütülen adli ve idari soruş-
turma devam ediyor.

Bu kapsamda toprak kayması-
nın yaşandığı gün sabah saatlerin-
de madenciler tarafından çekilen 
liç alanındaki çatlak fotoğrafları, 
bilirkişi raporunda delil olarak kul-
lanıldı.

Fotoğraflarda, yığın liç alanında 
biriktirilen topraklarda derin yarık-
ların oluştuğu görülüyor.

Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanı Alparslan Bayraktar, maden 
sahasının bulunduğu bölgede ba-
sın açıklaması sırasında bir gaze-
tecinin, olay günü işçilerin çatlağı 
tespit ettiği ve yetkilileri uyardığı, 

ardından tahliyenin yapıldığı bilgi-
sinin doğru olup olmadığı yönün-
deki sorusu üzerine, "Bu yönde 
bize de burada iletilen bilgi var. Bu 
bölgedeki işçilerin tahliye edildiği 
doğru ve sonra bu bölgedeki 9 ar-
kadaşımızın tekrar kontrol amaçlı 
olay yerine döndükleri ve o esnada 
bu hadiseye yakalandıkları maale-
sef doğru." ifadelerini kullanmıştı.

BİLİRKİŞİ HEYETİ ÖN RAPORUNDA 
ÇATLAKLARIN GÖZ ARDI EDİLDİĞİ 

VURGULANMIŞTI
Erzincan'da maden saha-

sında incelemelerde bulunan iş 
güvenliği uzmanı, çevre, jeoloji, 
inşaat ve ziraat mühendislerinin 
bulunduğu heyetin hazırladığı 
bilirkişi ön raporunda, aralarında 
"yığındaki çatlaklar için vaktinde 

önlem almayan" proses oksit mü-
dürünün de bulunduğu 5 kişi asli 
kusurlu bulunmuştu.

Raporda, operasyon direktörü 
vekilinin yetkili biri olarak sabah 
yığın liçinde oluşan çatlakların 
şantiyede olumsuzluklara yol aça-
bileceği konusunda tedbirsiz dav-
ranış sergilediğinin tespit edildiği 
belirtilerek, meydana gelen kaza-

da asli kusurlu olduğu kanaatine 
varıldığı kaydedilmişti.

Proses oksit müdürünün ise 
oluşan çatlakları ehil biri olarak 
çok büyük risk oluşturacağını bil-
mesine rağmen bunları göz ardı 
ettiği ve tehlikeli davranış sergi-
lediğinin belirlendiği anlatılan ra-
porda, söz konusu kişinin olayda 
asli kusurlu olduğu kanaatine va-

rıldığı yer almıştı.
Oksit operasyon başmühendisi-

nin de yığın liçinde meydana gelen 
çatlaklar konusunda iş güvenliği 
uzmanı tarafından defalarca uyarıl-
masına rağmen solüsyon verdiği ve 
yığın liçinde hareketi hızlandırdığı, 
çatlakların belli aralıklara gelmesini 
gördüğü halde bunu hiçe saydığı, 
bu riskli durumu bilmesine rağ-
men alanın boşaltılması konusunu 
göz ardı ederek çalışanların can 
güvenliklerini tehlikeye attığının 
tespit edildiği vurgulanmış ve ka-
zada asli kusurlu olduğu kanaatine 
varılmıştı.

SORUŞTURMA KAPSAMINDA 
6 ZANLI TUTUKLANMIŞTI

Maden ocağındaki toprak kay-
masına ilişkin Erzincan Cumhuriyet 
Başsavcılığınca yürütülen soruştur-
mada, aralarında firmanın Kanadalı 
yöneticisi J.R.G'nin de bulunduğu 6 
zanlı tutuklanmış, 2 zanlı adli kont-
rol şartıyla serbest bırakılmıştı.
n AA
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Facianın çatlakları Bilirkişi Raporu’nda

CHP Konya Milletvekili ve Anayasa Komisyonu Üyesi Barış Bektaş TBMM’sindeki İliç Maden ocağın-
daki faciayla ilgili yetkilileri göreve çağırdıklarını ifade ederek yeni kazaların önüne geçilmesini istedi

Bektaş: Yetkilileri 
göreve çağırıyoruz

Konya’nın Ahırlı ilçesinde 
kuyuya düşen köpek, çevredeki 
vatandaşların yardımıyla kurta-
rıldı. Konya’nın Ahırlı ilçesinde 
mesire bir alanda gelen köpek 
sesleri yoldan geçen vatandaşla-
rın dikkatini çekti.  Köpeğin hav-
lama sesini duyan hayvan dostu 

Seyfullah Güler ve arkadaşları 
seslerin geldiği alana doğru yö-
neldi. Boş bir kuyuya sahipsiz bir 
köpeğin düştüğünü gören hay-
vanseverler gördükleri manzara 
karşısından üzüldü. Köpek aç ve 
bitkin bir vaziyetteydi. Ne zaman 
kuyuya düştüğü ise bilinmiyordu. 

Hemen bir parça ekmek getirilip 
hayvanın aç karnı doyuruldu.

Ardından kurtarma çalışma-
sı başlatıldı. Seyfullah Güler ve 
arkadaşları köpeği önce çevrede 
buldukları merdiven yardımıyla 
çıkarmak istediler. Ancak başa-
rılı olamadılar.

Daha sonra Hayvan dostu 
Seyfullah Güler kuyuya atladı. 
Bitkin ve korkmuş halde olan 
köpeği kucaklayarak kuyudan 
çıkardı. Aç kalan hayvanın karnı 
doyurulduktan sonra mesire ala-
nın dışına çıkartıldı.
n HABER MERKEZİ

Kuyuya düşen köpeği vatandaşlar kurtardı 

Barış Bektaş

Kulu’da fren balatalarının ısın-
ması sonucu lastiklerinde yangın çı-
kan tır, trafikteki diğer sürücülerinin 
uyarısıyla tamamen yanmaktan son 
anda kurtarıldı. Sürücünün müda-
hale ettiği yangın, itfaiye tarafından 

büyümeden söndürüldü.
Polis ekipleri güvenlik önlemi 

alırken, itfaiye ekipleri de bir süre 
soğutma çalışmasına devam etti. 
Yangının söndürülmesinin ardından 
tır güvenli bir alana çekildi. n İHA

Aksaray'da kaçakçılara yönelik 
3 aylık takibin ardından operasyon 
düzenleyen KOM ekipleri, 30 bin 
420 adet dolu makaron, 289 kilog-
ram kıyılmış tütün, 27 bin 80 adet 
boş makaron ve 8 kilogram paketli 
tütün ile 6 şüpheliyi yakaladı.

Sigara kaçakçılarına yönelik 
Aksaray Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı koordinesinde 3 ay önce 6 ayrı 
şüpheliye yönelik takip başlatan İl 
Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve 
Organize Suçlarla Mücadele (KOM) 
Şubesi ekipleri, şüpheli şahısla-
rı adım adım takip etti. Teknik ve 
fiziksel olarak yapılan takiplerde 
yeterli delil ve bulgular üzerine 
harekete geçen KOM ekipleri ope-
rasyon için düğmeye bastı. Şehir 
genelinde 9 ayrı adrese eş zamanlı 

operasyon düzenleyen KOM ekip-
leri 6 şüpheliyi yakalayarak gözal-
tına aldı. Şüphelilerin ikamet ve iş 
yerlerinde yapılan aramalarda 30 
bin 420 adet dolu makaron, 289 
kilogram kıyılmış tütün, 27 bin 800 
adet boş makaron, 8 kilogram pa-
ketli tütün, 10 adet manuel sigara 
dolum makinası, 3 adet otomatik 
sigara dolum makinası ve 1 adet 
kompresör ele geçirildi. Aksaray 
Eğitim Araştırma Hastanesi Acil 
Servisi’nde sağlık kontrolünden 
geçirilen şüpheliler İl Emniyet Mü-
dürlüğü KOM Şubedeki sorguları-
nın ardından Aksaray Adliyesi’ne 
sevk edildi. Burada hakim karşısı-
na çıkarılan 6 şüpheli de tutuklana-
rak cezaevine gönderildi.
 n İHA

Balataları ısındı, 
tekerleri alev aldı!

Kaçak sigaraya 
operasyon: 6 tutuklama



Basın İlan Kurumu Genel Mü-
dürü Cavit Erkılınç, Türkiye Ga-
zeteciler Konfederasyonu’nun 27. 
Başkanlar Kurulu Toplantısına ka-
tıldı.

Şeyh Edebali Kültür ve Kongre 
Merkezi’nde düzenlenen toplan-
tıda bir cihan imparatorluğunun 
köklerini saldığı Bilecik’te değerli 
başkanlarla ve basın emekçileriyle 
bir arada olmaktan duyduğu mut-
luluğu dile getiren Erkılınç, toplantı 
daveti için Basın İlan Kurumu Yö-
netim Kurulu Üyesi ve Marmara 
Gazeteciler Federasyonu Genel 
Başkanı Mehmet Ergün’e teşek-
kür etti. Erkılınç, Basın İlan Kuru-
mu’nun gerçekleştirdiği tüm iş ve 
işlemlerini 195 sayılı Kanun’dan 
alınan yetki çerçevesinde, Genel 
Kurul’da kabul edilen Yönetmelik-
ler ile buna bağlı tebliğ ve talimat-
larla yürüttüğünü, alınan kararların 
gerekçelerinin mevzuat hükümle-
rine dayandığını belirtti.

Son iki yılın hem Basın İlan 
Kurumu hem de basın sektörü 
açısından oldukça hareketli, yoğun 
ve bereketli geçtiğini söyleyen Er-
kılınç, 2022 yılında yasalaşan ve 1 
Nisan 2023 tarihinde uygulanmaya 
başlanan mevzuat düzenlemele-
riyle dijital dönüşüm sürecinin ilk 
etabının başarıyla tamamlandığını 
kaydetti. 

“ARA VERİLEN VE ESNETİLEN
 DENETİMLERE BU YAZ 

BAŞLIYORUZ”
Pandemi döneminde yapıla-

mayan ve deprem felaketi nede-

niyle askıya alınan veya esnetilen 
denetimlere bu yaz başlanılacağı-
nın bilgisini veren Erkılınç, basan-
la basmayanı, satanla satmayanı, 
personel çalıştıranla çalıştırmayanı, 
maaş ödeyenle ödemeyeni, oku-
nanla okunmayanı, habercilik ya-
panla yapmayanı ayrı tutacakları-
nı belirtti. Genel Müdür Erkılınç, 
“Bunu yapabilelim ki en azından 
ayakta kalanlar hak ettikleri geliri 
elde edebilsinler. Sanırım Kurum 
olarak bir şeyi sizlere ve sahaya an-
latmakta zorluk çekiyoruz. Belki de 
bu bizim eksikliğimiz diye düşünü-
yorum. Mevzuat gereğince bir ga-
zeteye veya internet haber sitesine 
mahsup uygulanmışsa ya da ilanı 
durdurulmuşsa bundan bizim bir 
kazancımız yok. Bunu yaptığımızda 
ortalık ayağa kalkıyor. Mesele; ga-
zete sahibinden, cemiyet başkanı-
mızdan başlıyor siyasi aktörlere ka-
dar gidiyor. Hem gelirler yetmiyor 
deniyor hem de 10-12 yerine pas-
tanın ikiye üçe bölüneceği, tama-
men yasal, hak edenin hak ettiğini 
alacağı bir uygulamadan geri adım 
atmamız için mücadele veriliyor” 
diye konuştu.  n HABER MERKEZİ

Konya’da birçok fırında baş-
latılan ‘askıda ekmek’ uygulama-
sından yola çıkan özel bir eğitim 
kurumu öğretmenleri, öğrencile-
rin çözemediği soruların çözümü 
için ‘askıda soru pano' uygulama-
sı başlattı. Öğrenciler arasında 
kaynaşmanın ve paylaşma duy-
gusunun arttırılması amaçlanan 
uygulama ile öğrencilerin çöze-
medikleri soruyu askıya asma-
sı ve diğer öğrencilerin çözmesi 
sağlanıyor.

Konya’da özel bir eğitim kuru-
mu, 'askıda ekmek' kampanyasın-
dan yola çıkarak 'askıda soru pano' 
uygulaması başlattı. Öğrenciler 
arasında paylaşma duygusunun 
arttırılması amaçlanan uygulama 
ile öğrenciler, çözümleyemedik-
leri soruyu panoya asıyor. Soruyu 
bilen diğer öğrenciler çözüyor. Pa-
noda bir süre boyunca çözüm bu-
lamayan soru ise sınıf ortamında 
öğretmen eşliğinde çözülüyor.

Çözülemeyen sorulara uygu-
lama sayesinde çözüm buldukla-

rını ifade eden Muhammed Yahya 
Karakol adlı öğrenci, “Askıda soru 
uygulaması bence gayet güzel

bir uygulama. Nedeni ise in-

sanlar gerçekten bazen vakit 
bulamıyor. Birbirilerini denk dü-
şüremiyorlar veya ben burada 
hocamı bulamadığım zaman so-

rumu asıyorum, hocam çözemese 
bile bir arkadaşım çözüyor. Beni 
tanıyorsa bana getiriyor, beni ta-
nımıyorsa askıya asıyor. Bu sü-
reçte de arkadaşlarımla iletişime 
geçmiş oluyorum hem de sorula-
rım çözülüyor. Ben de birkaç kere 
astım, çözülmesi beni çok mutlu 
etti. Öğrenciler için çok güzel bir 
uygulama olduğunu düşünüyo-
rum. Buradaki arkadaşlarımızın 
çözemediği sorular gerçekten çok 
zor. O yüzden çözülen soruların 
herkese bir faydası oluyor” dedi.

Askıda soru panosunun ken-
disine faydalı olduğunu belirten 
Mehmet Muhammed Sönmez 
ise, “Askıda soru uygulaması ile 
ilk olarak sosyalleşme, ikincisi ise 
daha çok soru tarzı görme fırsatı-
mız oluyor. Buradaki sorular özel 
sorular olduğu için daha nitelikli 
sorular oluyor. Bir soru bankasını 
taramaktansa burada zor soru-
ların çözümü ile incelemek daha 
güzel bence” şeklinde konuştu.
n İHA

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, ilçe 
ziyaretleri kapsamında Derebu-
cak, Beyşehir ve Hüyük ilçele-
rinde esnaflarla ve vatandaşlar-
la buluştu.

İlk olarak Derebucak ilçesini 
ziyaret eden Başkan Altay, bu-
rada AK Parti Konya Milletvekili 
Mustafa Hakan Özer, AK Parti 
Konya İl Yönetim Kurulu Üyeleri 
Ali Deresoy ve Mustafa Kamacı, 
Derebucak Belediye Başkanı ve 
Cumhur İttifakı Adayı Ahmet 
Kısa, AK Parti Derebucak İlçe 
Başkanı Adem Sütcü, MHP De-
rebucak İlçe Başkanı Ali Almaz 
ve Sobe Vakfı Başkanı Mustafa 
Ak ile birlikte AK Parti Derebu-
cak İlçe Teşkilatı’nda partililerle 
görüştü.

Ardından Derebucak Merkez 
Camii’nde kılınan öğle namazı 
sonrası vatandaşları selamlayan 
Başkan Altay, ilçe esnafını da zi-
yaret ederek kolaylıklar diledi. 

BAŞKAN ALTAY’A KARŞILAMA
Daha sonra Beyşehir’e geçen 

Başkan Altay, AK Parti Konya 
Milletvekilleri Mehmet Baykan, 
Mustafa Hakan Özer ve Selman 
Özboyacı, AK Parti Konya İl Yö-
netim Kurulu Üyeleri Ali Dere-
soy ve Mustafa Kamacı, Beyşe-
hir Belediye Başkanı ve Cumhur 
İttifakı Adayı Adil Bayındır, AK 
Parti Beyşehir İlçe Başkanı Kah-
raman Şanal, MHP Beyşehir İlçe 

Başkanı İsmail Soydan, Sobe 
Vakfı Başkanı Mustafa Ak eşli-
ğinde AK Parti Beyşehir İlçe Se-
çim Koordinasyon Merkezi’nin 
açılışına katıldı.

Tüm Beyşehirlilere coşku-

ları için teşekkür eden Başkan 
Altay, “Seçim dönemleri hesap 
dönemleridir. Biz bu meydan-
lara geldiğimizde sizlere birçok 
taahhütte bulunduk, birçok hiz-
meti yapacağımızı ifade ettik. 

Şöyle geriye dönüp baktığımız-
da elhamdülillah sözlerimizi 
yerine getirmenin mutluluğunu 
ve bahtiyarlığını yaşıyoruz. Alt-
yapı, yol, kanalizasyon, arıtma 
tesisleri, şehir konağı gibi bir-
çok işi tamamladık” dedi. AK 
Parti Konya Milletvekili Mehmet 
Baykan, AK Parti Konya Millet-
vekili Selman Özboyacı ve AK 
Parti Konya Milletvekili Mustafa 
Hakan Özer de program kapsa-
mında Beyşehirlilere hitap etti.

BAŞKAN ALTAY HÜYÜK’TE DE
 VATANDAŞLARLA BİR ARAYA GELDİ

Beyşehir’den sonra Hüyük 
ilçesine de bir ziyaret gerçek-
leştiren Başkan Altay burada da 
esnaflarla ve vatandaşlarla bir 
araya geldi. Başkan Altay daha 
sonra AK Parti Konya Milletve-
kili Mustafa Hakan Özer, Hüyük 
Belediye Başkanı ve Cumhur 
İttifakı Adayı Mehmet Çiğdem, 
AK Parti Konya İl Yönetim Kuru-
lu Üyeleri Ali Deresoy ve Mus-
tafa Kamacı, Cumhur İttifakı 
Doğanhisar Belediye Başkan 
Adayı Savaş Özdemir, AK Par-
ti Hüyük İlçe Başkanı Mahmut 
Büyükgündüz, MHP Hüyük İlçe 
Başkanı Şerafettin Açıkgöz MHP 
Doğanhisar İlçe Başkanı Reşat 
Karaarslan, SOBE Vakfı Başkanı 
Mustafa Ak ile birlikte AK Parti 
Hüyük İlçe Seçim Koordinasyon 
Merkezi Açılış Programı’na ka-
tıldı.  n HABER MERKEZİ 
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‘Askıda Soru Pano’ ile sorular çözülüyor

Televizyonun henüz siyah beyaz ol-
duğu yıllar. Hiç olmazsa bizim ülkemiz-
de henüz renkli televizyon olduğunun 
bile çok az insanın bildiği yıllar…

Televizyonun istiklal marşı ile ak-
şam 20;00 de İstiklal Marşı ile açılıp 
23;00’te istiklal marşı ile kapandığı za-
manlar… bir mahallede birkaç kişide 
Televizyon var. Birçok köyde ya yok ya 
bir veya iki kişide Tv var. Elektriğin ol-
madığı için çoğu akü ile çalışıyor.

Radyo gün boyu…
Ülkemizde ilk televizyon yayını 

1968 yılında yapılmış.
Halka açık ilk radyo yayını 1923 

yılında
Yıl 1970’li yıllar radyonun henüz 

herkese ulaşmadığı yıllar...
İnsanların dünya ile bağlantısını 

radyo sağlıyor. 
Gazete köylere henüz girmemiş. Ya 

da zaman zaman getiriliyor.
Sabah uyanıldığında yüzümüzü yı-

kar yıkamaz radyonun düğmesi açılır… 
Günün ilk cıngıllarından birisi ‘’Demir-
bank iyi günler diler’’

Hava durumu,  güne başlarken 
programı,  haberler…

Halk türküleri eşliğinde okula işe 
hazırlıklar yapılır.

Ayrıca Cuma gün halk hikâyeleri ile 
güne başlanır.

Tek kanal TRT radyo…
Bazı saatler ana haber saatleri 

13;00, akşam 19;00 Gece 23;00
En çok hayıflandığım program okul 

radyolarının biz okuldayken olması…
Bazen erken çıktığımızda ya da 

öğlenci olduğumuzda okul radyosunu 
dinlediğim zamanlarım çok kıymetliy-
di, zevkle  dinlerdim. Sosyal psikolojik 
konular anlatılır derslere ve öğrenmeye 
dair bilgiler verilirdi.

Köy yerinde özellikle akşam 19: 00 
ajansı topluca dinlenirdi.

Genelde İstanbul Ankara gibi şehir-
lerin haberleri ara sıra Anadolu şehirle-
ri… Çok çok önemli bir konu olmazsa 
Anadolu haberleri ana gündem olmaz-
dı.

Özellikle akşam haberlerinden son-
ra çocuklar için ve sonrasında arkası 
yarın dizisi.

O anları çok severdim. Bizim evi-
mizde annem babam ve kardeşlerimle 
annemleri odasında radyonun etrafında 

lamba yanmasa da hep 
beraber arkası yarını din-
ler sonrası üzerinde kritik 
yapardık.

Bir hikâye bir romanı 
da kaçırmazdık. Evimize 
edebiyatın en etkili girdiği 
yerlerden birisi bu prog-
ramdı. Kitap nadir oku-
nurdu.

Okul zamanı erken 
yatardık. Babamlar da iş 
için erken kalktıklarından 
erkenden uyurlardı.

Hafta sonları arkası yarınların yerini 
radyo tiyatroları alırdı. İnsanlar ev işlerini 
bu saatlere göre ayarlardı.

Pazar gün maçlar genelde topluca 
dinlenirdi.

Ülkeye dair birçok konu radyolar-
dan anons edilirdi.

27 Mayıs 1960 ihtilalin Anonsunu 
radyodan Albay Alpaslan Türkeş yap-
mış.

1974’te Kıbrıs barış hareketini de 
radyodan izledik.

En çok dinlediğim 
parça marşlarla beraber 
Girne’den yol bağladık 
Anadolu’ya şarkısı idi.

Irkımın Akdeniz’de bir 
sevinci var,

Yurdumun Mer-
sin’den öte bir devamı 
var,

Girne’den yol bağla-
dık Anadolu’ya 

şanlı ordumuzun Kıb-
rıs’ta bir Zaferi var.

Yasemin Kumral bu şarkıyı söyler-
ken biz yüreklenirdik.

Anadolu’nun Mersin’den devamı 
Kıbrıs’la başladı. Mavi Vatanla yerini 
buluyor.

Mısır ve Filistin’le gerçek değerine 
ulaşacak inşallah.

Özellikle bizim için radyo çok 
önemliydi. Çıkarma Köyümüzden şim-
diki Yeşilovacık o zamanki Hacıishaklı 
köyünden yapılıyordu.

Yanımızdan yapılan barış hareketini 
radyodan izlemek bize büyük bir heye-

can veriyordu. Radyo bizim de içinde 
bulunduğumuz dünyayı anlatıyordu.

69 helikopter günde iki kez Kıbrıs’a 
asker ve malzeme götürüyor, yaralıları 
getiriyordu.

Kendimizi radyonun içinde gibi his-
sediyorduk.

Radyo kulak kabarttığımız, pür dik-
kat o sese kulak verdiğimiz bir araçtı.

Dünyaya kulaklarımızdan bağlanı-
yorduk.

Onun için çok dikkatliydik.
Halk radyodan duyduklarını kendi 

arasında konuşuyordu.
Hatta konuşmalarının kaynağı rad-

yoydu.
Demokrasi serüvenimize de radyo 

ile şahitlik yapıyorduk. Radyo Demokra-
sinin en önemli aracı idi…

Demirel ve Ecevit’in bitmez kavgası, 
Cumhurbaşkanını seçemeyişini, karde-
şin kardeşi öldürdüğü zamanları da hal-
kın çoğunluğu olarak radyodan izledik.

Aile radyonun etrafında daha sami-
miydi.

Toplum da…
Şimdi herkes elinde bir telefon yan 

yana gelmiş bir kalabalıkta bile bir birini 

fark etmeden herkes ayrı bir dünyanın 
insanı oluveriyor.

Her şeyi görüyor kendimizi ve çev-
remizi göremiyoruz.

Bütün dünya ile iletişimiz var kendi-
mizle iletişimimiz yok.

Bir odada çay demlemiş arkası ya-
rın başlamış çocuklar ve anne ve baba, 
birlikte hayal kurarak, tasavvur ederek, 
üzerinde birlikte düşünerek toplumun 
çekirdeği aileyi büyüterek radyo de-
diğimiz bir kutunun etrafında şimdiki 
imkânlara bakarak çok daha fazla sos-
yalleşiyorduk.

Radyo ile biz yaşamın içinde daha 
çok vardık. Her ne kadar mesafeler uzak 
olsa da daha özgün iletişimlerimiz olu-
yordu.

Karanlıkta dinlediğimiz bir radyo-
nun sesi bizi daha çok aydınlatıyordu.

Yaşamımızda daha derin izler bıra-
karak.

Şimdilerde insanların dikkat dağı-
nıklığını düşündükçe o zamanlar hayata 
daha fazla odaklanıyorduk hastalık daha 
azdı.

Radyo görsel dünyanın güçlü araç-
larından daha çok aydınlatıyordu.

RADYONUN  AYDINLIĞI

haber@konyayenigun.com
TEVFİK OVACIK

Derebucak, Beyşehir ve Hüyük ilçelerini ziyaret eden Başkan Altay, “Şöyle geriye dönüp baktığı-
mızda elhamdülillah sözlerimizi yerine getirmenin mutluluğunu ve bahtiyarlığını yaşıyoruz” dedi

‘Sözlerimizi tuttuk’ 

Erkılınç: habercilik yapanla 
yapmayan ayrı tutulacak!

Hepimizi her an 
mutluluğa ihtiyacı 
olsa da zaman za-
man çok daha ih-
tiyaç duyduğumuz 
kesin. Peki bir di-
yetisyen olarak size 
bu konu da nasıl 
yardımcı olacağımı 
düşünenler varsa 
yazıyorum, mutluluk 
veren yiyecekleri ha-
yatınıza enjekte edin.  
Bazı besinlerin mutlulukla bire 
bir ilgisi vardır. Aslında sağlıklı 
beslenmek, Dengeli ve yeterli bir 
beslenme programı ile birlikte bu 
besinleri tüketmek depresyona 
bile iyi gelmektedir. Bu besinleri 
şöyle sıralayabilirim.

Bal, Fruktoz olarak bilinen 
şekerin sabır ve enerji seviyenizi 
yüksekte tuttuğu bu nedenle mo-
dunuzun istikrarlı olması bilinen 
bir gerçektir. 

Kinoa serotoninin öncü mad-
desi olan triptofan aminoasidi 
yönünden zengin bir besindir.  
Kabak çekirdeğinde triptofan 
bulunmaktadır. İçerdiği bu mut-
luluk öncüsü aminoasit sayesin-

de serotonin salgı-
lanmasına yardımcı 
olur.

Bitter çikolata 
beyindeki serotonin 
seviyesini artırıyor 
ve mutluluk hissi ve-
riyor.

Muz serotonin 
içeriği yüksek olan 
bir meyvedir, seroto-
nin seviyesini artırı-
yor ve mutluluk hissi 

veriyor. Ceviz, fındık, çiğ badem, 
fıstık gibi kuruyemişler de sera-
tonin açısından zengin olsalar da 
ceviz bu konudaki en etkin kuru-
yemiştir.

Badem kan akışına yardım 
eden amino asitlerle yüklüdür. 
Gün boyunca enerjinizi yüksek 
tutar. Avokado, eğer modunuzu 
daha iyi yapacak bir besine ih-
tiyacınız varsa, tüm gün mutlu 
olmanızı sağlayacak besindir.

 Acı biber, Endorfin seviye-
nizi yükselttiğinden dolayı, acı 
biberler sayesinde mutlu bir gün 
geçirebilirsiniz.  Bazı dokunuşlar 
mutlu olmanız için bir tık size 
yardımcı olacaktır.

MUTLULUK VEREN BESİNLER

haber@konyayenigun.com
NUR AÇLAN



Anadolu Gençlik Derneği 
(AGD) Konya Şubesi, İsrail’in 
Gazze’de uyguladığı soykırıma 
dikkat çekmek ve Gazzeli Müs-
lümanlara dua etmek amacıyla 
sabah namazında biraraya geldi. 
Namazın ardından açıklamalar-
da bulunan AGD Konya Şube 
Başkanı Durmuş Ali Kara, başta 
Gazze olmak üzere dünyada bir-
çok Müslüman’ın zulme maruz 
kaldığını anımsattı. Ancak buna 
rağmen, Müslümanlar olarak diz 
çökmeyeceklerini belirten Kara, 
“Kıymetli Müslümanlar evet 
dertlerimiz var problemlerimiz 
var sıkıntılarımız var acılarımız 
var gözyaşlarımız var ama biz 
bugün buraya ağıt yakmak için 
toplanmadık. Gözyaşı dökmek 
için de toplanmadık. Evet belki 
son asırda emperyaliz Siyonizm 
bizi Irak’ta Toprakları işgal edil-
miş Müslümanlar olarak göre-
bilir, Suriye’de evleri başına yı-
kılmış muhacir olmak zorunda 
kalmış olan Müslümanlar olarak 
görebilirler, Arakan ‘da kadın 
çocuk yaşlı genç demeden diri 
diri yakılan Müslümanlar olarak 
görebilirler, Gazze’de her gün 
başlarına bomba yağan ve şehit 
edilen Müslümanlar olarak gö-
rebilirler. Ama Allah’ın izniyle 
emperyalistler bizi diz çökerken 
teslim olurken ve onlardan mer-
hamet dilenirken göremeyecek-
ler” dedi. 

İSRAİL GÜÇTEN ANLAR
Kara, Müslümanlar olarak 

birlik ve beraberlik içerisinde 
olunamadığını bu durumu em-
peryalistlerin ve Siyonistlerin 
kullandığından yakındı. Mer-
hum Milli Görüş Lideri Prof. Dr. 
Necmettin Erbakan’ın “Siyonist 
İsrail kınamadan laftan sözden 
değil ancak onun başını ezebi-
lecek bir güçten anlar” sözünü 
hatırlatan Başkan Kara, şöy-
le devam etti; “Şunu özellikle 
kendi kendimize sormamız ge-
rekiyor 57 İslam ülkesi olarak 
2 milyar Müslüman olarak biz 
bugün niçin Siyonist İsrail’i dur-
durabilecek bir güç oluşturma-
dık. Dünyadaki petrol, gaz ve su 
kaynaklarının yarısından fazlası 
Müslümanların elinde olmasına 
rağmen, dünyanın en stratejik 
coğrafyalarına sahip olurken 
niçin bu 57 İslam ülkesi olarak 

elimizdeki imkanları kullanıp 
hem Gazze’deki hem de dünya-
nın dört bir yanındaki zulümlere 
dur diyemiyoruz. Bugün Siyo-
nist İsrail İslam coğrafyasının 
ve bizlerin haline bakıp diyor 
ki ben neden durayım niçin bu 
zulümlerime son vereyim ben 
tam 135 gündür Müslümanların 
bebeklerini öldürüyorum ama 
Müslümanların limanlarından 
kalkan gemiler beni beslemeye 
devam ediyor. Ben 135 gün-
dür Müslümanların kadınlarını 
öldürüyorum ama Müslüman 
siyasetçiler benimle bütün dip-
lomatik Siyasi ilişkilerine devam 
ediyor. Ben 135 gündür Müs-
lümanların topraklarını işgal 
ediyorum ama Müslümanların 
yöneticileri ne zaman ateşkes 
ilan edilecekte Siyonist İsrail’le 
normalleşmeye devam edeceğiz 
diye bekliyorlar. İsrail diyor ki 

şimdi kendi kendine ben niçin 
bu zulmü durdurayım. Ben İs-
lam coğrafyasındaki bütün terör 
örgütlerini destekliyorum onla-
rın tamamına silah veriyorum 
mühimmat veriyorum Müslü-
manların askerlerini polislerini 
şehit etmelerine vesile oluyo-
rum, ama bugün Müslüman ül-
keler kendi topraklarında bana 
üsler veriyorlar ben niçin bu 
zulümleri durdurayım. Hiç kim-
se kendi kendini kandırmasın. 
Ne kendimizi kandıralım ne de 
başkalarını kandıralım. Bugün 
Müslüman ülkeler ve onların 
yöneticileri fiili olarak harekete 
geçmedikleri taktirde geçmişte 
Bosna’da ne yaşandıysa, Afga-
nistan’da ne yaşandıysa, Çeçe-
nistan’da ne yaşandıysa, Irak’ta 
ne yaşandıysa Arakan’da ne ya-
şandıysa, Yemen’de ne yaşan-
dıysa, Suriye’de ne yaşandıysa 
bugün Gazze’de o yaşanacaktır. 
O yüzden buradan basın açıkla-
mamıza katılan imanlı Müslü-
manlar olarak Siyonist İsrail’e 
değil, başta Türkiye’miz olmak 
üzere İslam ülkelerine ve onla-
rın yöneticilerine sesleniyoruz 
ve diyoruz ki: Bugün Gazze’deki 
kardeşlerimize yardım etmek is-
tiyorsanız kınamalarınızla, basın 
açıklamalarınızla, mitingleriniz-
le değil! Ordularınızla yardım 
edin ordularınızla.”
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 
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Çanakkale Gelibolu’da gö-
rev yaparken şehit olan Piya-
de Uzman Çavuş İzzet Coşkun, 
memleketi Hadim’de toprağa 
verildi. Cenazeye çok sayıda 
vatandaş katılarak şehide son 
görev yerine getirildi. 

Çanakkale Gelibolu’da gö-
rev yapan Piyade Uzman Çavuş 
İzzet Coşkun şehit oldu. Şehi-
din acı haberi baba ocağı Ha-
dim’de acıyla karşılandı. Şehit-
le ilgili açıklama yapan Hadim 
Belediye Başkanı Ahmet Hadi-
mioğlu; “Hemşerimiz Mehmet 
Ali Coşkun'un oğlu İzzet Coş-
kun şehit olmuştur cenazesi 

yarın öğle namazına müteakip 
Hadim'de defnedilecektir. Al-
lah rahmet eylesin” ifadelerini 
kullandı. 

DUALARLA 
TOPRAĞA VERİLDİ

Şehidin Türk bayrağına 
sarılı cenazesi memleketi Ha-
dim’e getirildi. Dün öğle nama-
zına müteakip kılınan cenaze 
namazının ardından şehidin ce-
nazesi dualarla toprağa verildi. 
Cenazeye Hadim Belediye Baş-
kanı Ahmet Hadimioğlu başta 
olmak üzere ilçe protokolü ve 
çok sayıda vatandaş katıldı. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Konyalı şehit dualarla toprağa verildi 

İsrail’e karşı İslam ülkelerinin birlik olamadığından yakınan AGD Konya Şube Başkanı Durmuş Ali 
Kara; Gazze’deki Müslümanlara mitinglerle değil İslam ordularıyla yardım etmek gerektiğini savundu

Birlik olamıyoruz!

İsrail güçleri, halkı zorla aç 
ve susuz bırakarak insanlık fela-
ketine yol açtığı bölgeye yönelik 
saldırılarına 135. gününde de 
devam ediyor. Filistin resmi ajan-
sı WAFA'nın haberine göre, İsrail 
güçleri gece boyu hava, kara ve 
denizden başta Gazze kent mer-
kezi olmak üzere farklı noktala-
rına yoğun saldırılar düzenledi. 
Gazze Şeridi'nin orta kesimle-
rindeki Nuseyrat Mülteci Kampı 
ile Deyr el-Belah ve Ez-Zevayide 
bölgelerinin hedef alınması so-
nucu en az 40 Filistinli hayatını 
kaybetti, onlarcası da yaralan-
dı. Gazze Şeridi'nin güneyindeki 
Han Yunus kentinde çok sayıda 
evin hedef alınması sonucu ise 
20 kişi öldü, birçok kişi de yara-
landı. İsrail uçakları Refah ken-
tinde de 9 evi bombalayarak 13 
kişiyi öldürdü, onlarca kişiyi ya-
raladı.

İşgal savaş gemileri de Re-
fah kentinin güneyi ve doğusunu 
kapsayan top atışlarının ardın-
dan sahilini yoğun bir şekilde 
bombaladı. İsrail'in Gazze kent 
merkezinde farklı noktalarda ev-
lere yönelik düzenlediği saldırı-
larda da en az 10 Filistinli öldü, 

çok sayıda kişi de yaralandı. İs-
rail'in 7 Ekim'den bu yana Gazze 
Şeridi'ne düzenlediği saldırılarda 
en az 12 bin 660’ı çocuk, 8 bin 
570’i kadın olmak üzere 28 bin 
858 Filistinli öldürüldü, 68 bin 
677 kişi yaralandı. Enkaz altında 
halen binlerce ölü olduğu bildi-
rilirken, halkın sığındığı hastane 
ve eğitim kurumları hedef alına-
rak sivil altyapı da tahrip ediliyor.

GAZZE'DE CAN KAYBI 
28 BİN 985'E ÇIKTI

İsrail'in halkı zorla aç ve su-
suz bıraktığı Gazze Şeridi'ne yö-
nelik saldırılarında öldürdüğü 
Filistinlilerin sayısı son 24 saatte 
127 artarak 28 bin 985'e yüksel-

di.
Gazze'deki Filistin Sağlık Ba-

kanlığı Sözcüsü Eşref el-Kudra, 
yaptığı açıklamada, İsrail'in böl-
geye yönelik 135 gündür sür-
dürdüğü saldırılara ilişkin bilgi 
verdi. İsrail güçlerinin son 24 
saatte Gazze Şeridi'nde 127 Filis-
tinliyi daha öldürdüğünü aktaran 
Kudra, saldırılarda hayatını kay-
bedenlerin sayısının 28 bin 985'e 
yükseldiğini kaydetti. Kudra, son 
saldırılarda İsrail güçlerinin 205 
Filistinliyi daha yaraladığını ve 
Gazze Şeridi'nde toplam yaralı 
sayısının da 68 bin 883'e ulaştı-
ğını bildirdi.

Sağlık Bakanlığı Sözcüsü 

Kudra, hâlen enkaz altında ve 
yol kenarlarında ölülerin bulun-
duğunu ancak İsrail güçlerinin 
engellemesi nedeniyle sağlık 
ekipleri ile sivil savunma görevli-
lerinin cenazelere ulaşamadığını 
vurguladı. Filistin Kızılayı: İsrail 
tankları Gazze'deki Emel Hasta-
nesinin üçüncü katını hedef aldı

Filistin Kızılayı, İsrail tankla-
rının abluka altındaki Gazze Şe-
ridi'nin güneyinde yer alan Emel 
Hastanesinin üçüncü katını he-
def aldığını belirtti.

ZOR KOŞULLARDA 3 KADIN 
DOĞUM YAPTI

Açıklamada, "Aralarında dok-
torların da bulunduğu üç kadın, 
Nasır Hastanesinde güvensiz ve 
zorlayıcı koşullarda, su, yiyecek, 
elektrik ve hijyenden yoksun bir 
şekilde doğum yaptı." denilerek, 
elektrik jeneratörlerinin kesil-
mesi nedeniyle hastanede suyun 
tamamen kesik olduğu bilgisine 
yer verildi. Son olarak da açık-
lamada, Nasır Hastanesindeki 
sağlık personeli ve hastaların 
hayatlarından tamamen işgalci 
İsrail'in sorumlu tutulduğu kay-
dedildi.
n AA

Gazze'de can kaybı 28 bin 985'e çıktı

Riskli sürücülerin poliçe 
sorununa çözüm bulmak için 
geliştirilen "Sigorta Aracıla-
rı Teklif Platformu" ile sürü-
cülerin kısa sürede poliçeye 
ulaşması hedeflenirken teklif 
vermeyen şirketlerin tespiti 
kolaylaşacak.

Zorunlu trafik sigortasında 
riskli basamaklarda yer alan 
sürücülerin poliçe sorununa 
çözüm için geliştirilen "Sigor-
ta Aracıları Teklif Platformu" 
bugün itibariyle uygulanmaya 
başlandı. Platform uygulaması 
ile sürücülerin kısa sürede po-
liçeye ulaşması hedeflenirken, 
teklif vermeyen şirketlerin 
tespiti kolaylaşacak.

Alınan bilgilere göre, Si-
gorta Bilgi Merkezi nezdin-
de kurulan ve Sigortacılık ve 
Özel Emeklilik Düzenleme ve 
Denetleme Kurumunun (SED-
DK) usul ve esaslarını belir-
lediği platform uygulamasın-
da, trafik ruhsatı olan sigorta 
şirketlerinin üyeliği zorunlu 
tutularak sisteme entegras-
yonu sağlandı. 17 bin sigorta 
acentesinin üyelik süreci, üye-
lik ücreti ödeme şartı ile isteğe 
bağlı tutuldu.

SEDDK'nin platformun iş-
leyişini tebliğ ettiği genelgeye 
göre, sigorta şirketleri aracılık 
sözleşmesi bulunan acenteler-
le platform üzerinden organik 
şekilde süreçleri yürütecek. 
Hukuksal bağı bulunmayan si-
gorta şirketi ile acente arasın-
da sadece platformda geçerli 
olmak üzere sözleşme yapıla-
cak.

Platform üzerinden yapıla-
cak aracılık sözleşmesinde te-
minat mektubu sunulması ya 
da kefalet sigortası istenme-
yecek. Sigorta şirketi, acen-
teye sadece tek bir şirket ile 
çalışılması gerektiğine ilişkin 
kısıtlama koyamayacak, ayrı-
ca, acentenin müşteri portföy 
hakkına zarar verecek herhan-
gi bir düzenleme yapamaya-
cak.

SÜRÜCÜLER TRAFİK POLİÇESİNE 
KISA SÜREDE ULAŞACAK

İki faza ayrılan teklif alma 
sürecinde, birinci fazda acen-
teler halihazırda anlaşması 
olan sigorta şirketlerinden 
platform üzerinden 10 daki-
kalık süre içinde teklif alacak. 
Sigortalının onay verdiği teklif 
işleme alınacak.10 dakikalık 
süre içinde birinci fazda teklif 
alamayan acenteler ikinci faza 
geçecek.

Acenteler bu fazda plat-
form üzerinden yapılan ara-
cılık sözleşmesi yaptığı diğer 
sigorta şirketlerinden teklif 
alabilecek. Bu fazda da 10 da-
kika içinde söz konusu şirket-
ler tarafından teklif verilecek 
ve bu teklif numaraları üzerin-
den şirket ekranlarından poli-
çe tanzim edilecek.

Şirketler tarafından teklif 
verilmemesi ve verilen teklif 
ile gün sonuna kadar poliçe 
tanzim edilmemesi poliçe dü-
zenlemekten kaçınma hali ola-
rak kabul edilecek. Platform 
sayesinde teklif vermeyen şir-
ketler hızlıca tespit edilecek.

"ACENTENİN İŞİ KOLAYLAŞACAK"
TOBB Sigorta Acenteleri 

İcra Komitesi (SAİK) Başkanı 
Levent Korkut, yarın devreye 
alınacak teklif platformunun, 
amacına uygun olarak çalış-
ması halinde acentenin işi-
ni kolaylaştıracağını belirtti. 
Korkut, platform üzerinden 
yapılacak aracılık sözleşmele-
rine dikkati çekerek, "Genel-
geye göre, şirketlerin acente-
lik vermemesi durumunda 3 
ay boyunca yeniden başvuru 
yapılamaması poliçeye ulaşım 
açısından sorun oluşturabi-
lir." dedi. Kazanılan zamanın 
hem acenteye hem de sektöre 
faydası olacağını ifade eden 
Korkut, uygulamada çıkabile-
cek sorunlarla ilgili SEDDK ile 
devamlı irtibatta olduklarını, 
sektörün gelişimi için tüm ta-
raflarla eş güdümlü çalıştıkla-
rını söyledi. n AA

Zorunlu trafik sigortasında 
platform uygulaması başladı



Mersin'de 2 bin metre engellide 6 
dakika 48 saniyelik dereceyle birinci olup 
milli takıma seçilen Köseoğlu, ilk yurt dışı 
şampiyonası olan 2023 EYOF'ta 15'inci-
liği elde etti. Yıldızlar Balkan Şampiyona-
sı'nda da ikinci olan Köseoğlu, şimdilerde 
18 Yaş Altı Balkan, Avrupa ve dünya şam-
piyonalarına hazırlanıyor. ENKA Kulübü 
sporcusu Elif Naz Köseoğlu, Cemalettin 
Sarar Ortaokulu'ndayken beden eğitim 
öğretmen Evrem Özel'in yönlendirme-
siyle 6 yıl önce atletizme başladığını söy-
ledi. Türkiye'de 1500 metrede çok sayıda 
şampiyonluklarının olduğunu ifade eden 
Köseoğlu, şöyle konuştu: "Mersin'de 26 
Mayıs'ta 2 bin metre engelli koşusunda 
6 dakika 48 saniyelik dereceyle birinci 
oldum. Slovenya'nın Maribor kentinden 
23-29 Temmuz'da düzenlenen 2023 
EYOF'ta 2 bin metre engelli branşında 
15'inci oldum. Yurt dışında katıldığım 

ilk şampiyonada bu dereceyi elde ettim. 
2 Eylül'de Sivas'ta düzenlenen Yıldızlar 
Balkan Şampiyonası'nda 2 bin metre 
engellide ikinci olup, olimpik kadroya 
seçildim. 11 Şubat'ta Isparta'da düzen-
lenen Okullararası Türkiye Şampiyona-
sı'nda Genç kızlar 3 bin metre branşında 
Türkiye ikincisi oldum. Elde ettiğimi bu 

dereceyle 12-15 Mayıs'ta Kenya'nın 
Nairobi kentinden yapılacak Okullararası 
Dünya Kros Şampiyonası'na katılmaya 
hak kazandım. Dünya Kros Şampiyonası 
hazırlıklarını başladım” dedi.

YİNE MADALYA HEDEFLİYOR
Köseoğlu, 6 Temmuz'da Sloven-

ya'nın Maribor kentinde 18 Yaş Altı Bal-
kan Şampiyonası ve 18-21 Temmuz'da 
Slovakya'da Avrupa 18 Yaş Altı Şampi-
yonası'nda Türkiye'yi temsil edeceğini 
dile getirdi. Peru'da 26-31 Ağustos 
düzenlenecek Dünya 20 Yaş Altı Şam-
piyonası'nda milli formayı taşıyacağına 
değinen Köseoğlu, "Milli takıma seçilmek 
için uzun zamandır uğraşıyordum. İlk kez 
seçildiğimde çok mutlu oldum. Kendimle 
gurur duyuyorum. Los Angeles Olimpi-
yatları'nda final koşup, madalya almayı 
hedefliyorum." diye konuştu.
n AA
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TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMIZLIKÇI ELAMANI

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ADAYLARIN ŞAHSEN
BAŞVURMALARI GEREKMEKTEDİR.

ALINACAKTIR

“SERVİS ŞOFÖRÜ”
"FORKLİFT OPERATÖRÜ"

"VASIFSIZ BAY-BAYAN 
ELEMANLAR"

Selçuk Üniversitesinde çeşitli 
idareciliklerde bulunan meslektaşım 
ve ağabeyim Ziraat Fakültesi Emekli 
Öğretim Üyesi Dr. Mehmet 
PEMBECİ’nin vefatı sevenlerini 
üzmüştür. Konya Türk Ocağı Başkanlığı 
da yapan Dr. Mehmet Pembeci 
16.02.2024 Tarihinde Karaman’da 
toprağa verilmiştir. Merhuma Allah’tan 
rahmet, Ailesi, Çocukları, Yakınları ve 
Sevenlerine baş sağlığı dilerim.

Prof. Dr. Mevlüt Mülayim

BAŞSAĞLIĞI

Türk Futbolu acı günlerinden birini yaşıyor
TFF 2. Lig ekiplerinden Serik 

Belediyespor forması giyen Mü-
min Talip Pazarlı'nın hayatını kay-
bettiği açıklandı. 

TFF 2. Lig Beyaz Grup'ta mü-
cadele eden Serik Belediyespor, 
geçtiğimiz günlerde kan kanseri 
teşhisi konulan Mümin Talip Pa-
zarlı'nın vefat ettiğini duyurdu. 
Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) 
da yaptığı yazılı açıklamada baş-
sağlığı mesajı yayımladı. Yapı-
lan açıklamada, "Mümin Talip 
Pazarlı'yı kaybettik. TFF 2. Lig'de 
yer alan Serik Belediyespor Ku-

lübü'nün oyuncusu Mümin Talip 
Pazarlı'nın vefat ettiğini derin bir 

üzüntü ile öğrenmiş bulunuyoruz. 
Merhum Mümin Talip Pazarlı'ya 
Allah'tan rahmet; ailesine, yakın-
larına, başta Serik Belediyespor 
Kulübü olmak üzere tüm spor 
camiasına başsağlığı dileriz" de-
nildi. 2. Lig ekiplerinden Serik 
Belediyespor'un futbolcusu Mü-
min Talip Pazarlı’nın vefat ettiğini 
büyük bir üzüntüyle öğrenmiş bu-
lunuyoruz. Merhum Pazarlı'ya Al-
lah'tan rahmet; ailesi başta olmak 
üzere Serik Belediyespor Kulübü 
ve tüm spor camiasına başsağlığı 
dileriz.  n SPOR SERVİSİ

Elif Naz için engel yok!
Türkiye Atletizm Federasyonu'nun olimpik kadrosunda yer alan 12. sınıf öğrencisi 17 yaşındaki Elif 
Naz Köseoğlu, 2 bin metre engelli koşu branşında Türkiye'de elde ettiği madalyalarla dikkati çekti



Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, AK Parti 
Konya Milletvekili Mehmet Bay-
kan’la birlikte 31 ilçedeki aktif 239 
amatör spor kulübüne malzeme 
desteği programına katıldı. Konya 
Büyükşehir Belediyesi, şehir gene-
linde aktif faaliyet gösteren amatör 
spor kulüplerine her yıl olduğu gibi 
bu yıl da malzeme desteğinde bu-
lundu. Karatay Gençlik Merkezi’nde 
düzenlenen programda konuşan 
Konya Amatör Spor Kulüpleri Fede-
rasyonu (ASKF) Başkanı Remzi Ay, 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
geleneksel hale getirilen yardımla-
rın her yıl giderek arttığını belirte-
rek, “Bu yıl da sayın başkanımızın 
ve ekibinin aldığı malzemeler hem 
kaliteli hem a’dan z’ye bir takımın 
faydalanabileceği tüm malzemeleri 
kapsıyor. Konya Büyükşehir Bele-
diye Başkanımıza çok teşekkür edi-
yorum. Sağ olsunlar, var olsunlar” 
dedi. 

KATKILARINDAN DOLAYI
 TEŞEKKÜR ETTİ

Konya Gençlik ve Spor İl Müdü-
rü Abdurrahman Şahin, Gençlik ve 
Spor Bakanlığı’nın ülke genelinde, 
yerelde de Konya Büyükşehir Be-
lediyesi ve ilçe belediyelerinin bü-
yük destekleri sayesinde Konya’da 
sporun geliştiğini ifade ederek, “Bu 
kapsamda burada ilimizde faal olan 
birçok amatör spor kulübümüze 
Konya Büyükşehir Belediye’miz ta-
rafından alınan spor malzemelerinin 
dağıtımını gerçekleştirdik. Bu prog-

ram vesilesiyle şehrimize gençlik ve 
spor alanında yapmış olduğunuz 
tüm katkı ve destekler için Büyükşe-
hir Belediye Başkanımıza şükranla-
rımızı arz ediyorum” diye konuştu. 

OLİMPİYATLARA HAZIR 
OLDUĞUMUZU GÖSTERDİK
Konya Büyükşehir Belediye 

Başkanı Uğur İbrahim Altay, Bü-
yükşehir Belediyesi olarak birçok 
alanda hizmet ürettiklerini ama en 
çok keyif aldıkları işin gençlerle ilgili 
yaptıkları işler olduğunu vurgulaya-
rak konuşmasına başladı. Başkan 
Altay şöyle devam etti: “Konya bir-
çok manada öne çıkmış bir şehir. 
Tarım şehri, sanayi şehri, öğrenci 
şehri ama son dönemde yapılan ya-
tırımlarla birlikte aynı zamanda bir 
spor şehri. 2022 yılında İslami Da-
yanışma Oyunları’nı düzenleyerek 
ne kadar yüksek seviyede bir spor 

tesisine sahip olduğumuzu, ade-
ta olimpiyatların tüm branşlarında 
müsabaka yapacak tesislere sahip 
olduğumuzu hem İslam dünyası-
na hem ülkemize göstermiş olduk. 
Yine 2022 yılında İslam Dünyası 
Spor Başkenti olduk ve 2023 yılın-
da da UNESCO ve Dünya Spor Şe-
hirleri Federasyonu tarafından Dün-
ya Spor Başkenti ilan edildik. Bu 
manada birçok müsabaka, birçok 
organizasyon gerçekleştirildi. 7,5 
milyon lira değerinde amatör spor 
kulüplerimize malzeme desteğinde 
bulacağız. İnşallah çocuklarımızın 
gelişimine, spor alışkanlıklarının 
oluşmasına ve gelecekte profesyo-
nel yaşantılarına adım atmalarında 
bir katkı sunulmasını temenni edi-
yorum. Gençlerimize ve sporcula-
rımıza hayırlı olmasını diliyorum” 
diyerek düşüncelerini dile getirdi. 

KULÜPLERE CİDDİ ANLAMDA
 DESTEK VERİYOR

AK Parti Konya Milletvekili Meh-
met Baykan ise, Konya Büyükşehir 
Belediyesi’nin yıllardır kulüplere cid-
di anlamda destek verdiğinin altını 
çizerek şöyle konuştu: “Uğur İbra-
him Altay başkanımızın Büyükşehir 
Belediye Başkanı olmasıyla birlikte 
ve Yeni Büyükşehir Yasası’nın uy-
gulanmaya konmasıyla birlikte 31 
ilçemizde tüm kulüplere malzeme 
ulaştırılmaya başlandı. Kendisine 
canı gönülden teşekkür ediyoruz. 
Gençlerimizi, miniklerimizi, yıldızla-
rımızı, ümitlerimizi, büyüklerimizi, 
basketbolcularımızı, voleybolcuları-
mızı, karatecilerimizi, tekvandocula-
rımızı ve sporcu kızlarımızı burada 
görmekten çok mutlu oldum. Ge-
lecek sizin. Mahkeme kadıya mülk 
değil. 20 sene sonra sizlerin içinden 
kardeşlerimiz Konya’da belediye 
başkanı olacak, milletvekili olacak, 
ilinde, ilçesinde görevler alacak. 
Onun için bugünlerin kıymetini bilin 
ve kendisini geleceğe en güzel şekil-
de hazırlayın” şeklinde konuştu.  

239 AKTİF KULÜBE 7,5 MİLYON 
LİRALIK MALZEME VERİLDİ
Konya Büyükşehir Belediyesi, 

şehir merkezinde ve ilçelerde bulu-
nan amatör futbol kulüpleri, kadın 
futbol kulüpleri, salon sporlarında 
faaliyet gösteren kulüpler, engel-
liler spor kulüpleri ve Spor Liseleri 
olmak üzere, aktif 239 kulübe bu yıl 
için 7,5 Milyon Lira tutarında malze-
me dağıtımı yaptı. n SPOR SERVİSİ
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Selçuklu’da satranç heyecanı yaşandı
Selçuklu Belediyesi Satranç 

Turnuvası'nda 28 şehirden gelen 
400 sporcu ter döktü. Selçuk-
lu Belediyesi Uluslararası Spor 
Salonu'nda yapılan turnuva da 
Türkiye Satranç Federasyonu 
(TSF) lisansına sahip sporcu-
lar 14 farklı kategoride yarıştı. 
Konya Satranç İl Temsilcisi Ab-

dulkerim Aksu, son bir senede 
Meram ve Karatay Belediyeleri 
ile yaptıkları turnuvaların devamı 
olarak Selçuklu Belediyesi'nin 
organizasyonunda turnuvanın 
düzenlendiğini belirtti. Yapılan 
yatırımlar sonucunda kulüplerin 
Türkiye şampiyonlukları çıkardı-
ğına dikkati çeken Aksu, "Türki-

ye Küçükler ve Yıldızlar Satranç 
Şampiyonası, Antalya'da yapıl-
dı. Selçuklu Belediyesi burada 
bir kendi yaş gurubunda Türkiye 
şampiyonu çıkardı. Burada da 
yeni şampiyonların yetişmesine 
hizmet ediliyor. Artık uluslararası 
turnuvalarda çok sayıda madalya 
geliyor." dedi. 

SELÇUKLU’DA HERKES 7’DEN 
70’E SPORLA İLGİLENİYOR
Selçuklu Belediyesi Satranç 

Turnuvasına katılım sağlayan olan 
sporculara başarı dileklerinde bu-
lunan Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, “Ülkemizin 
çeşitli illerinden geniş katılımlı bir 
turnuvaya ev sahipliği yaptığımız 

için mutluyum. Sporun Merkezi 
Selçuklumuzda 7’den 70’e tüm va-
tandaşlarımızın sporla ilgilenme-
sini, spor yapmalarını istiyoruz. 
Satranç da tüm yaş gruplarından 
sporcuların mücadele edebildiği 
bir branş. Tüm yaş kategorilerin-
den sporcularımız turnuvaya katı-
lım sağlayabiliyor. Aynı zamanda 

Görme Engelli vatandaşlarımız 
içinde bir kategori oluşturduk 
onlarda turnuvaya katıldı.  Bütün 
müsabakaların heyecanla geçti. 
Katılım sağlayacak tüm sporcula-
ra başarılar diliyorum” ifadelerini 
kullandı. Öte yandan birinciye 5 
bin lira ödül verildi. 
n SPOR SERVİSİ

Amatöre dev destek!
Bu yıl amatör spor kulüplerine 7,5 milyon lira değerinde malzeme desteğinde bulunacaklarını belirten 

Başkan Altay, “İnşallah çocuklarımızın gelişimine, spor alışkanlıklarının oluşmasına katkı sunacak” dedi



Konyaspor Basketbol kan 
kaybediyor

Konyaspor Basketbol’da kötü 
gidişat devam ediyor. Son hafta-
larda beklentilerin altında kalan 
yeşil beyazlılar bu haftada da ye-
nilgi yüzü yaşadı. Dev  Kartallar, 
deplasmanda 25 haftada konuk 
olduğu Kocaeli Kağıtspor’a 74-73 
mağlup oldu. Konyaspor, böylece 
Türkiye Sigorta Basketbol Ligi’nde 
geriye kalan haftalarda bu sezonki 
15. yenilgisini alarak büyük bir ha-
yal kırıklığı oluşturdu. Uzun süredir 
galibiyet hasreti yaşayan Kon-
yaspor Basketbol, son 10 maçta 9 
yenilgi birden aldı. Konyaspor Basketbol haftaya ise Ormanspor’u konuk 
edecek. Yeşil beyazlılar Emrah Benli ile yollarını geçtiğimiz günlerde ayır-
mıştı.  n SPOR SERVİSİ
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TÜMOSAN Konyaspor bugün deplasmanda ligin güçlü ekiplerinden Beşiktaş’a konuk oluyor. Ateş hattından 
mutlak uzaklaşmak isteyen yeşil beyazlılar, deplasmanda sürpriz yapıp Konya’ya puanla dönmeyi hedefliyor

Trendyol Süper Lig’de he-
yecan kaldığı yerden devam 
ediyor. Bu sezon beklentilerin 
altında kalan Anadolu Kartalı 
TÜMOSAN Konyaspor, Süper 
Lig’in 26’ncı haftasında dep-
lasmanda Beşiktaş ile karşı 
karşıya gelecek. Geçtiğimiz 
hafta Ankaragücü, galibiyeti ile 
rahat bir nefes alan Konyaspor 
için her maç final niteliği taşı-
yor. Ateş hattından uzaklaşmak 
isteyen Konyaspor, Beşiktaş’ı 
mağlup edip hanesine 3 puan 
yazdırmak istiyor. Konyaspor 
için geri kalan her maç final ni-
teliği taşıyor. 

55. RANDEVU OLACAK
Konyaspor ile Beşiktaş ta-

rihlerinde ise daha önce 54 
defa karşı karşıya geldi. Yeşil 
Beyazlılar ve Siyah Beyazlı-
lar bu maçla birlikte kozlarını 
55’nci kez paylaşmış olacak. 
Konyaspor Beşiktaş’ı 54 maçta 
10 defa yenmeyi başardı. Ra-
kibi ile 17 kez berabere kalan 
Konyaspor sahadan ise 27 defa 
mağlup ayrılan taraf oldu. Dep-
lasmanda ise Konyaspor Beşik-
taş’ı 5 defa yendi. 4 beraberlik 
alan Konyaspor, deplasmanda 
ise 17 defa mağlup oldu. 
KONYASPOR ATEŞ HATTINDA

Anadolu Kartalı TÜMOSAN 
Konyaspor, geriye kalan hafta-
larda 25 maçta 5 galibiyet, 10 
beraberlik ve 10 mağlubiyet 
aldı. Yeşil Beyazlılar topladığı 
25 puanla kendisine 19’ncu 
sırada yer buldu. Şampiyon-
luk iddiası bulunmayan Be-
şiktaş ise Avrupa Kupaları’na 
katılma mücadelesi veriyor. 
Siyah Beyazlılar ise 25 maçta 
12 galibiyet, 4 beraberlik ve 9 

mağlubiyet elde etti Beşiktaş’ın 
ise ligde 40 puanı bulunuyor ve 
4’ncü sırada yer alıyor. 

FERNANDO SANTOS'UN 
PERFORMANSI

Siyah-beyazlılarda Teknik 
Direktör Fernando Santos, Be-
şiktaş ile 6’sı Süper Lig, 2’si 
Türkiye Kupası olmak üzere 
toplam 8 müsabakaya çıktı. 
Santos’un öğrencileri, ligde 
2 galibiyet, 2 beraberlik ve 2 
mağlubiyet elde ederken Türki-
ye Kupası’nda çıktığı 2 maçtan 
da galip ayrıldı.

ABOUBAKAR FORMA
 GİYEBİLECEK

Beşiktaş’ta sıkıntılı bir se-
zon geçiren Vincent Abouba-
kar, yönetimin aldığı karar ile 
kadro dışı bırakılmıştı. Kame-
runlu oyuncu, Afrika Uluslar 
Kupası’ndan sakat dönen ve 
bir süre tedavi olan Abouba-
kar, Fernando Santos’un görev 
vermesi halinde Konyaspor 
müsabakasında forma giye-
bilecek. Siyah-beyazlıların 32 
yaşındaki santrforu, bu sezon 
12’si Süper Lig, 10’u Avrupa 
kupaları olmak üzere toplam 
22 karşılaşmada forma giydi. 
Kamerunlu oyuncu, söz konu-
su maçlarda 11 gol atarken, 3 
de asist yapma başarı gösterdi.

NUMANOĞLU DÜDÜK 
ÇALACAK

Zorlu müsabakayı hakem 
Tugay Kaan Numanoğlu yöne-
tecek. Numanoğlu’nun yardım-
cılıklarını Ceyhun Sesigüzel ve 
Deniz Caner Özaral yapacak. 
Karşılaşmanın dördüncü ha-
kemi Burak Pakkan olacak. 
Mücadele saat 20:00’da başla-
yacak. n SAMET AKTAŞ

Ates gibi mac!
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Konya’da Fenerbahçe 
Beşiktaş’ı rahat geçti
Basketbol Erkekler ING Tür-

kiye Kupası Dörtlü Final organi-
zasyonu yarı final ikinci maçında 
Fenerbahçe Beko, Beşiktaş Em-
lakjet'i 99-68 yenerek, finalde 
Anadolu Efes'in rakibi oldu. Mü-
sabakaya iyi başlayan Fener-
bahçe Beko, hızlı hücumlarla 
maçın başında farkı 11 sayıya 
(13-2) çıkardı. Pota altında sert 
savunmayla rakibin sayı atması-
nı zorlaştıran sarı-lacivertliler, 
ilk çeyreği 24 sayı farkla (32-8) 
önde kapattı. İkinci çeyrekte de 
etkili oyununu sürdüren Fener-
bahçe Beko, farkı bir ara 33 sa-
yıya (43-10) kadar çıkardı. Be-

şiktaş Emlakjet ise rakibin sert 
savunması karşısında ilk çey-
rekte olduğu gibi skor üretmekte 
zorlandı. Sarı-lacivertliler, so-
yunma odasına 61-28 önde gitti. 
Üçüncü periyotta skor avantajıy-
la rahat bir oyun ortaya koyan 
Fenerbahçe Beko, bu çeyreği de 
79-46 galip tamamladı. Son pe-
riyotta da üstünlüğünü sürdüren 
sarı-lacivertliler, farkı bir ara 34 
sayıya (84-50) kadar çıkardı. Si-
yah-beyazlılar, faullerden doğan 
serbest atışlar ve hızlı hücumlar-
la aradaki farkı azaltmaya çalış-
sa da Fenerbahçe Beko müsaba-
kayı 99-68 kazandı.

ANADOLU EFES KARŞIYAKA’YI 
DEVİRDİ

Basketbol Erkekler ING Tür-
kiye Kupası Dörtlü Final orga-
nizasyonu yarı final ilk maçında 
Anadolu Efes, Pınar Karşıyaka'yı 
81-77 yendi. Karşılıklı sayılarla 
başlayan müsabakada Anadolu 
Efes, hızlı hücumlar ve faullerden 
doğan serbest atışlarla önde gö-
türdüğü ilk çeyreği 23-16 galip ta-
mamladı. Farkı kapatmak isteyen 
Pınar Karşıyaka, sert savunmayla 
devrenin bitimine 6,5 dakika kala 
üstünlüğü ele geçirdi: (24-23). 
Ancak Anadolu Efes, bulduğu kri-
tik 3 sayılık basketlerle soyunma 

odasına 36-30 önde gitti. Üçüncü 
çeyreğe iyi başlayan Pınar Karşı-
yaka, hızlı hücumlarla devrenin 
bitimine 5 dakika kala öne geçti: 
(49-45). Anadolu Efes ise fauller-
den doğan serbest atışlardan bul-
duğu basketlerle skora ortak oldu. 
Pota altındaki sert savunmayla 
rakibin sayı üretmesine engel 
olan mavi-beyazlılar, 3. periyodu 
da 57-56 önde geçti. Son periyo-
da hızlı başlayan Anadolu Efes, 
farkı bir ara 9 sayıya (67-58) ka-
dar çıkardı. Geriye kalan sürede 
rakibinin farkı kapatmasına engel 
olan Anadolu Efes, mücadeleyi 
81-77 kazandı. n SAMET AKTAŞ

İngiltere’de Abdülkadir’in 
gecesi oldu

İngiltere Championship’te Hull City, 90+4. dakikada Abdülkadir 
Ömür’ün asist yaptığı maçta Huddersfield’ı deplasmanda 2-1'lik skorla 
mağlup etti. İngiltere Championship’in 33. haftasında Hull City, Hudder-
sfield ile John Smith’s Stadyumu’nda karşı karşıya geldi. Maçın 7. daki-
kasında Jacob Greaves’in golüyle 1-0 öne geçen Hull City, ilk devreyi bu 
skorla önde kapattı. Mücadelenin ikinci yarısında ise ev sahibi 90. daki-
kada Jack Rudoni’nin golüyle beraberliği yakaladı. Ancak 90+4. dakikada 
Abdülkadir Ömür’ün ortasında Jacob Greaves bir kez daha sahneye çıkarak 
takımına galibiyeti getirdi. Puanını 51’e yükselten Hull City, 8. sıradaki ye-
rini korudu. Karşılaşmaya yedek başlayan Abdülkadir Ömür, 62. dakikada 
Anass Zaroury’nin yerine oyuna girdi. Turuncu-siyahlıların bir diğer Türk 
oyuncusu Ozan Tufan da yedek başladığı müsabakanın 76. dakikasında 
Lewie Coyle’un yerine oyuna dahil oldu.  n SPOR SERVİSİ




